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Zápisnica 

z rokovania Mestského zastupiteľstva v Seredi, konaného dňa 16.11. 2023 
 

1.Otvorenie a schválenie programu MsZ 

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva (MsZ) v Seredi otvoril a viedol Ing. Ondrej Kurbel, 

primátor mesta Sereď. Na zasadnutí MsZ dňa 16.11.2023 sa zúčastnilo 18. poslancov. 

Ospravedlnený z rokovania MsZ bol Ing. Rastislav Jurina. 

 Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo 

 program rokovania mestského zastupiteľstva , ktorý bol zverejnený na webovom sídle 

a na úradnej tabuli mesta.  

Hlasovanie: prítomných 17, za 17, proti 0, zdržalo sa 0 

 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo 

návrh primátora mesta Ing. Kurbela na doplnenie programu rokovania MsZ - bod 2/B - vzdanie 

sa mandátu poslanca MsZ JUDr. Miloša Klenoviča.  

Hlasovanie: prítomných 17, za 17, proti 0, zdržalo sa 0 

 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo 

návrh primátora mesta Sereď Ing. Kurbela na doplnenie programu rokovania MsZ - bod 2/C - 

zloženie sľubu poslanca Mestského zastupiteľstva Mgr. Lukáša Sojka. 

Hlasovanie: prítomných 17, za 17, proti 0, zdržalo sa 0 
 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo 

návrh primátora mesta Sereď Ing. Kurbela a doplnenie programu MsZ - bod 6/B – financovanie 

projektu pre ZŠ J. Fándlyho „Fotovoltaická elektráreň Základná škola Juraja Fándlyho, Sereď  

Hlasovanie: prítomných 17, za 17, proti 0, zdržalo sa 0  
 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo 

návrh primátora mesta Ing. Kurbela na vypustenie bodu programu č. 9 - návrh rozpočtu 

obchodnej spoločnosti Správa majetku Sereď na rok 2024. 

Hlasovanie: prítomných 17, za 16, proti 0, zdržal sa l 

 

 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo 

návrh primátora mesta Sereď Ing. Kurbela na doplnenie programu MsZ - bod 10/B - oznámenie 

o vzdaní sa funkcie predsedu v legislatívno právnej komisii MsZ - JUDr. Miloša Klenoviča 

Hlasovanie: prítomných 17, za 17, proti 0, zdržalo sa 0  

 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo 

návrh primátora mesta Sereď Ing. Kurbela na doplnenie programu MsZ - bod 10/C - voľba 

predsedu legislatívno právnej komisie MsZ .  

Hlasovanie: prítomných 17, za 17, proti 0, zdržalo sa 0 
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Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo 

návrh primátora mesta Sereď Ing. Kurbela na vypustenie bodu č. 18/A z programu rokovania 

MsZ - žiadosť obchodnej spoločnosti Správa majetku Sereď o navýšenie dotácie z rozpočtu 

mesta.  

Hlasovanie: prítomných 17, za 16, proti 0, zdržal sa 1 

 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo 

návrh  primátora mesta  Sereď  Ing. Kurbela na  doplnenie  programu rokovania MsZ  bod č. 

18/C - mimoriadne odmeny  poslancov mestského zastupiteľstva. 

 Hlasovanie: prítomných 17, za 14, proti 0, zdržali sa 3 

 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo 

návrh primátora mesta Sereď Ing. Kurbela na doplnenie programu rokovania MsZ bod 21 /- 

žiadosť hlavného kontrolóra mesta Sereď o udelenie súhlasu s vykonávaním inej zárobkovej 

činnosti.  

Hlasovanie: prítomných 17, za 16, proti 0, zdržal sa 1 

 

2/A. Voľba návrhovej komisie, mandátovej komisie, stanovenie overovateľov  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo 

návrhovú komisiu v zložení:  

PaedDr. Slávka Kramárová, JUDr. Martin Takáč , Mgr. Ján Jankulár  

 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo 

mandátovú komisiu v zložení:  

Mgr. Tomáš Karmažín, Ing. Mária Fačkovcová, Ing. Jozef Sečen 

 

Overovatelia zápisnice:  

Ing. Martina Hilkovičová 

Oľga Buchová  

 

 

2/B Vzdanie sa mandátu poslanca Mestského zastupiteľstva v Seredi - JUDr. Miloš 

Klenovič  

Ing. Kurbel - JUDr. Miloš Klenovič bol zvolený za hlavného kontrolóra mesta Sereď. 

V zmysle zákona o obecnom zriadení je funkcia poslanca nezlučiteľná s vykonávaním 

poslaneckého mandátu. Pán Klenovič predložil žiadosť o vzdaní sa poslaneckého mandátu.  

 

2/C Zloženie sľubu poslanca Mestského zastupiteľstva v Seredi – Mgr. Lukáš Sojka  

PhDr. Adamčíková - na uvoľnený post poslaneckého mandátu nastupuje náhradník Mgr. 

Lukáš Sojka. Je potrebné, aby zložil sľub poslanca.  

 

 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo  

A.berie na vedomie  

oznámenie o zániku mandátu poslanca JUDr. Miloša Klenoviča a o nastúpení 

náhradníka na zaniknutý mandát poslanca Mestského zastupiteľstva v Seredi Mgr. 

Lukáša Sojku.  
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B. konštatuje,  

že náhradník na zaniknutý mandát poslanca Mestského zastupiteľstva v Seredi Mgr. 

Lukáš Sojka zložil zákonom predpísaný sľub. 

Hlasovanie: prítomných 17, za 17, proti 0, zdržalo sa 0 

 

 

3. Informatívna správa o činnosti Mestského úradu v Seredi a mesta Sereď od ostatného 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Seredi  

Ing. Kurbel - uviedol predložený materiál. 

Najdôležitejšie pracovné stretnutia a rokovania primátora od posledného zasadnutia 

MsZ : 

v 38. týždni i:  

 Pracovné stretnutie s Ing. Pavlom Dobosym, predsedom ZMO GA-SA 

 Zasadnutie dozornej rady ZsVS v Nitre – voľba členov predstavenstva spoločnosti 

 Školenie štatutárov miest a obcí RVC Trnava, RVC Trenčín – veľká novela Zákona 

o majetku obcí, mimosúdne riešenie sporov z pozície starostu/primátora ... 

 Slávnostné odhalenie pamätnej tabule Albertovi Kudelovi 

 účasť na podujatiach Sereď v pohybe 

 účasť na diskusií mladých k tvorbe mládežníckeho parlamentu v Piešťanoch, NIVAM  

v 39. týždni: 

 Pracovné stretnutie so zamestnancami a správou cintorína – riešenie sťažností. 

 Účasť na slávnostnom odovzdávanie cien TTSK. 

 Zasadnutie valného zhromaždenia Komplex, združenie obcí. 

 Mimoplánované zasadnutie MsZ. 

 Pracovné stretnutie návrhom nových odovzdávacích staníc tepla_ Energetika Sereď. 

 Stretnutia s obyvateľmi, riešenie podnetov.. 

 Stretnutie so statikom k projektovej dokumentácií _ obnova Kaštieľa. 

 Stretnutie s vedúcimi oddelení k príprave viacročného rozpočtu Mesta Sereď. 

 Stretnutie s projektantom dopravných stavieb, riešenie prípravy PD k problémovým 

lokalitám z hľadiska dopravy.  

 

v 40. týždni:  

 Pracovné stretnutie s konateľom SMS - drvenie betónov na štadióne 

 Pracovné rokovanie s predsedom Okresnej organizácie Jednoty dôchodcov Slovenska 

 Rokovanie s dekanom farnosti Sereď – príprava architektonickej súťaže na projekt 

Pastoračného centra 

 Stretnutie s obyvateľmi v lokalite Spádová - primátor v teréne 

 Účasť na kontrolnom dni – regenerácia vnútrobloku Dionýza Štúra II 

 Stretnutie na mieste s dodávateľom stavebných prác – regenerácia vnútrobloku 

Garbiarska 

 Pracovná porada s vedúcimi oddelení MsÚ 

 Rokovanie so županom TTSK – zámena majetkov 

 Online stretnutie so zástupkyňou MIRRI a štatutármi obcí ktoré boi úspešné so 

svojimi žiadosťami Podpora infraštruktúry pre pohybové aktivity 

 Kontrola dodaného zariadenia na MŠ Dionýza Štúra 

 Stretnutie s organizátormi Vata Festu, spätná väzba podujatia 

 Kontrola technického stavu futbalového štadióna a postupu prác na spracovávaní 

betónového odpadu 

 Pracovné stretnutie s poslancami MsZ 
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 Pracovné stretnutie k riešeniu dočasného premostenia súpravou TMS za účasti 

zástupcu Krajského dopravného inšpektorátu a  

 Stretnutia s občanmi ohľadne riešenia otázok parkovania 

 Účasť na Regionálnej prehliadke speváckych súborov JDS 

 

v 41. týždni:  

 Pracovné stretnutie s konateľom SMS_ drvenie betónov na štadióne, riešenie 

sťažností, kontrola na mieste 

 Stretnutie so zástupcom o.z. Medúza - návrhy na zlepšenie dopravnej situácie v meste  

 Účasť na online rokovaní – regionálny okrúhly stôl – Klaster regionálneho rozvoja  

 Pracovné stretnutie s poslancami MsZ k príprave rozpočtu 

 Kontrola v teréne – regenerácia vnútrobloku Dionýza Štúra II 

 Stretnutie s dodávateľom stavebných prác – regenerácia vnútrobloku Garbiarska 

 Účasť na pohrebe zamestnanca údržby mesta 

 Stretnutie so zástupcom n.o. Svetlo – prevádzkovanie domova dôchodcov na ul. 

Garbiarska 

 Účasť na podujatí Ďakujeme Vám – mesiac úcty k starším 

 Stretnutie so zástupcom J&T Banky 

 Stretnutia s obyvateľmi_ podnety 

 Riešenie otázky dočasného premostenia s projektantom 

 Jednanie s projektantom ohľadom projektu dočasného prestrešenia objektu pánskej 

ľadovne 

Viceprimátorka:  

Pracovné rokovanie s Predsedom TTSK_ zámena nehnuteľného majetku 

 

v 42. a 43. týždni:  

 Pracovné stretnutie audítorkou a znalkyňou vo veci prebiehajúceho auditu MsÚ 

 Stretnutia k príprave Vianočného turnaja o pohár primátora mesta  

 Účasť na zasadnutiach komisií pri MsZ  

 Pracovné stretnutie na Regionálnom úrade verejného zdravotníctva, GA  

 Pracovné stretnutie s predsedom predstavenstva združenia Komplex 

 Pracovné stretnutia k príprave viacročného rozpočtu 

 Pracovné stretnutie s uchádzačom o obsadenie pozície mestského architekta 

 Stretnutie so zástupcami ŠKF Sereď 

 Účasť na zasadnutí Dozornej rady ZsVS v Nitre 

 Stretnutie s investormi v lokalite IBV Kapustniská IV 

 Pracovné stretnutie s nájomcom časti objektu Kaštieľa v Seredi 

 Návšteva podujatia v spoločnosti Autoprofit Galanta 

 Pracovné stretnutie s vedúcim Ústavu dejín a teórie architektúry a obnovy pamiatok, 

FA STU 

k riešeniu problematiky obnovy Kaštieľa v Seredi,  

 Stretnutie s riaditeľkou CZŠ Sereď 

 Pracovné stretnutie k úlohám a zabezpečeniu údržby mesta 

 Pracovné stretnutie s riaditeľom ZsVS oz Šaľa 

 Pracovné stretnutie k riešeniu problematiky sociálneho bývania v meste Sereď 

 Príprava a vedenie mimoriadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva 

 Pracovné stretnutie so Županom a zástupcami TTSK 

 Pracovné stretnutie s náčelníkom MsP 

 Kontrola prípravy a priebehu prác na projektoch regenerácie vnútroblokov ako aj 

obnovy športovísk 
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 Stretnutie k ponuke na obnovu použitých a poškodených prvkov svetelnej vianočnej 

výzdoby mesta 

 Účasť na zasadnutí Valného zhromaždenia MsBP s.r.o. Sereď 

 Riešenie správnych konaní, sťažnosti obyvateľov 

 Pracovné stretnutie k ponuke svetelnej výzdoby domu smútku  

 Stretnutie so zástupcami TTSK na pôde OA Sereď 

 Stretnutie so zástupcami zamestnaneckej rady  

 Riešenie otázky dočasného premostenia s projektantom 

 Riešenie zabezpečenia fungovania údržby mesta 

 Pracovné stretnutie s riaditeľom Domu kultúry 

 Pracovné stretnutia k príprave zmeny Zásad hospodárenia mesta 

 Prevzatie zápisnice od Volebnej komisie k voľbe Hlavného kontrolóra mesta 

v 44. týždni:  

 Pracovné stretnutie k príprave viacročného rozpočtu Mesta Sereď 

 Pracovné stretnutie k návrhu rozpočtu Správy majetku Sereď 

 Stretnutie s prevádzkarkou bistra 

 Stretnutia s poslancami 

 Pracovná porada k príprave zásad hospodárenia - vedúci oddelení 

 Stretnutie s vedením Obchodnej akadémie v Seredi_ príprava vianočného turnaja 

 Účasť na zasadnutí dozornej rady Správy majetku Sereď 

 Kontrola prebiehajúcej obnovy vstupu do Domu kultúry 

 Pracovná porada k príprave zásad hospodárenia – poslanci 

 Pracovné stretnutie k prebiehajúcemu auditu 

 Kontrola mestských objektov na Trnavskej ulici 

 

v 45. a 46. týždni:  

 Pracovná porada k príprave zásad hospodárenia  

 Pracovné stretnutia s obyvateľmi mesta 

 Stretnutie k zabezpečovaniu údržby mesta 

 Zasadnutie Valného zhromaždenia Naša domová správa, s.r.o. 

 Pracovné stretnutia s náčelníkom MsP 

 Pracovné stretnutia s dodávateľmi stavebných prác a stavebným dozorom, regenerácia 

vnútroblokov 

 Stretnutia k príprave mimoriadneho zasadnutia MsZ 

 Pracovné stretnutia k problematike uzavretého mosta 

 Pracovná porada k problematike parkovacej politiky mesta Sereď 

 Vedenie mimoriadneho zasadnutia MsZ k voľbe Hlavného kontrolóra mesta 

 Pracovné stretnutie s poslancami k príprave viacročného rozpočtu mesta 

 Pracovné stretnutia k zabezpečeniu vyčistenia areálu Milex 

 Účasť na vernisáži Moja cesta v Mestskom múzeu Sereď 

 Účasť na spomienkovom podujatí pri príležitosti ukončenia bojov 1. sv. vojny 

 Prehliadka triediacej linky a kompostárne mesta Liptovský Mikuláš 

 Účasť na zasadnutí Valného zhromaždenia Komplex z.z.o. 

 Pracovná porada k príprave zastupiteľstva 

 Pracovná porada k príprave Vianočného večierku 

 Pracovné rokovanie k možnosti výmenného letného tábora detí s mestom Tišnov 

 Riešenie problematiky havárie na vodovodnom potrubí – odstavenie dodávky pitnej 

vody v meste 

 Zasadnutie krízového štábu mesta 
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 Riešenie zmlúv s dodávateľmi stavebných prác – regenerácia vnútroblokov  

 Príprava zasadnutia MsZ 

 

Ing. Kurbel -  na rokovaní MsZ v septembri informoval poslancov MsZ, že poslancom budú 

zasielané formou mailu informácie o činnosti mesta a mestského úradu. Rozhodol sa pre túto 

formu z dôvodu rozsahu predkladaných správ a aj pre zlepšenie komunikácie. Informoval 

poslancov o rokovaniach a stretnutiach , ktoré sa uskutočnili v 45. a 46. týždni. Poslancom bol 

odoslaný mail z oddelenia rozvoja mesta o investičných akciách - fotodokumentácia 

o investičných akciách.  

Jedná sa o rekonštrukciu vnútroblokov Garbiarska, D. Štúra. Za zrealizované práce boli 

odoslané platby za tieto investičné akcie. Podarilo sa získať finačné prostriedky na obnovu 

športovísk. Je zazmluvnený dodávateľ, objednané sú hracie prvky a materiál. Projekt je 

v realizácii.  

Po poruche jedného z hlavných vodovodov v meste na križovatke ulíc SNP a Parková bolo 

potrebné odstaviť vodu. Rozsah poruchy bol veľký. ZsVS predpokladala, že oprava bude 

zrealizovaná do 2-3 hodín.  

Odstavenie vody za predlžovalo.  Na  základe podnetu z  mesta boli pre obyvateľov mesta 

zabezpečované cisterny s úžitkovou vodou. 

Poďakoval všetkým zamestnancom ZsVS, ktorí pracovali na odstraňovaní poruchy. Podarilo 

sa napúšťať vodu cca o 8.40. Všetky vodovodné potrubia boli v meste vypustené a taktiež 

v okolitých obciach prišlo k vypusteniu vodovodných potrubí. Mesto sprístupnilo prístup 

k pitnej vode.V meste je k dispozícii vodný okruh, ktorý je napájaný z artézskych studní. 

Zabezpečené boli cisterny, zo strany občanov bol malý záujem o cisterny.  

Aj do budúcna je potrebné zachovať  zdroje pitnej vody, aby v prípade porúch mali občania 

zabezpečenú pitnú vodu.  

  

Mgr. Jankulár - mal otázku aký je termín na odovzdanie rekonštruovaných vnútroblokov 

Garbiarska a D. Štúra , ktoré sú realizované v meste? 

 

Ing. Kurbel - za všetky práce, ktoré budú uhradené do kona roka 2023 môže mesto žiadať 

o finančné prosriedky. Podľa podmienok verejného obstarávania na tieto investičné akcie je 

možné žiadať o predĺženie termínov z dôvodu nepriaznivého počasia. Podmienky boli 

zazmluvnené s dodávateľmi prác, tieto termíny nemajú vplyv na to, či budú finančné 

prostriedky preplatené z verejných zdrojov. Pre mesto je dôležité, aby všetky platby boli 

uskutočnené do konca roka. V takomto prípade máme možnosť žiadať o refundáciu.  

 

Mgr. Jankulár - z dôvodu zhoršenia počasia, či bude možné zabezpečiť dokončenie všetkých 

plánovaných prác. Mal otázku, či je táto investícia ohrozená?   

 

Ing. Kurbel - podľa dostupných informácií všetky práce na vnútroblokoch by mali byť 

ukončené. S dodávateľmi prác sa uskutočnili rokovania a zo strany dodávateľov bolo 

deklarované, že práce budú ukončené.  

Na jednom stavenisku štyri firmy zabezpečujú realizáciu prác. Bolo potrebné zosúladiť práce.  

Hlavná stavba je v omeškaní, výsadba zelene taktiež mešká. Táto spoločnosť, ktorá má 

výsadbu zelene zabezpečovať komunikuje s vedením mesta. V prípade zhoršenia počasia je to 

dôvod na predĺženie termínu.  
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Mgr. Jankulár - podľa dostupných informácií voda v tejto časti mesta pretekala dlhšie. Či 

ZsVS mala podnety od občanov a prečo neriešila daný problém. Od vody boli odstavené aj 

okolité obce. Mal otázku, či ZsVS plánuje výmenu starých vodovodných potrubí? 

 

Ing. Kurbel - porucha na vodovodných potrubiach je aktuálna téma. Zo strany zamestnancov 

ZsVS dostal informácie, že môže sa očakávať zvýšená poruchovosť vodovodných potrubí  na 

viacerých miestach. Zo  strany  ZsVS  dostal informáciu,  že na ulici Slnečnej prichádza  

k ďalšiemu prierazu potrubia  a bude nutná odstávka  vody.  

Pri  riešení opravy havárie bolo potrebné odstaviť  hlavný uzáver. Následne z miesta priesaku 

bola odčerpávaná voda.  

Nakoľko bolo v meste Sereď, v Dolnej Strede, vo Váhoviach vypustené celé potrubie , tlak 

v potrubiach klesol. Po dažďoch je zemina ťažká, v miestach oslabenia je vysoký predpoklad 

poruchy potrubia.  

Zo strany ZsVS nebolo mesto informované o tomto stave. Mesto je akcionárom ZsVS a  ako 

člen dozornej rady za mesto Sereď, bude  o tomto stave informovať  vedenie ZsVS a žiadať 

informácie ako budú tieto opravy zabezpečované.  

Podľa informácií zo strany pracovníkov ZsVS, mali infomáciu o tom že prichádza k priesaku 

vody. Sám volal v nedeľu na vodárne, že sa nerieši tento stav.  

V tejto križovatke je viacero napojení inžinierských sietí. Bolo potrebné vytýčenie týchto 

sietí. Nemohli ísť do opravy vodovodu bez tohto vytýčenia sietí. Po otvorení miesta poruchy, 

zistili rozsah poškodenia. Na povrch sa dostávalo menšie množstvo vody, voda vtekala do 

kanalizácie. Odstavená bola časť mesta. Zistili, že jeden z ventilov bol nefunčkný. Preto 

museli vypustiť vodu aj v okolitých obciach.  

Na rokovaniach dozornej rady bude žiadať o výmenu ventilov a zabezpečenie monitoringu 

týchto zariadení. Bude potrebné odstaviť vodu. Mesto plánuje vytypovať ďalšie odberné 

miesta s pitnou vodou. Taktiež bude potrebné zlepšiť komunikáciu so ZsVS a mestom v danej 

veci.  

Požiadal zamestnancov ZsVS, aby pred odstavením vody na Slnečnej v dostatočnom 

predstihu informovali vedenie mesta, aby sa občania mohli zásobovať vodou.    

 

Ing. Fačkovcová - zo strany občanov boli predložené požiadavky, aby na sídliskách boli 

sprístupnené studne, ktoré boli v minulosti využívané. Občania by si ručne mohli 

napumpovať vodu.  

Na stretnutí občanov s primátorom na ulici Spádovej, občania žiadali obnoviť studňu, ktorá 

v minulosti fungovala. Nevyžadovalo by to veľné investície. Na sídliskách by občania tieto 

studne využívali ako úžitkovú vodu.V krízových situáciách by tieto studne občanom pomohli. 

V tejto veci by sa mohlo mesto posunúť.  

 

Ing. Kurbel - vedenie mesta rokovalo so zástupcami okresného úradu verejného 

zdravotníctva, kde boli predložené otázky, aké podmienky by mesto muselo splniť, aby tieto 

studne mohli byť obnovené.  

Ak by tieto studne boli využívané na pitnú vodu, bolo by prevádzkovanie veľmi drahé . Ak by 

boli tieto studne boli využívané ako studne s úžitkovou vodou, bolo by to možné 
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zabezpečovať. Mesto to plánuje zrealizovať, bolo to naplánované aj v návrhu rozpočtu na 

ďalšie obdobie.  

Prvotným zámerom vybudovania týchto studní bolo využívanie studní občanmi pri polievaní 

predzáhradok na sídliskách. Taktiež by tieto studne bolo možné využívať pri poruchách 

dodávky vody z verejného vodovodu. Počas letných mesiasov aj na zlepšenie mikroklímy.  

 

Ing. Himpán - od septembra sú poslancom MsZ zasielané informačné správy o činnosti mesta 

a mestského úradu. Podľa jeho názoru niektoré informácie patria na poradu vedúcich 

s primátorom nie poslancom. 

Osobne by privítal informácie, aké sú výsledky z rokovaní a stretnutí primátora so zástupcami 

organizácií a inštitúcií.  

 

Ing. Kurbel - podnet na zasielanie správ mailom prišiel zo strany poslancov. Bola to aj jeho 

iniciatíva na zlepšenie komunikácie s poslancami MsZ. Váži si prácu každého poslanca ako 

voleného zástupcu občanov. Poslanci dostávajú od občanov rôzne otázky aj medzi 

rokovaniami mestského zastupiteľstva. Frekvencia rokovaní MsZ je pomerne malá. Podľa 

jeho názoru je potrebné, aby poslanci mali informácie o tom, čo mesto robí a vedeli občanom 

odpovedať. Vedúci oddelení okrem agendy, plnia aj ďalšie úlohy v rámci svojich oddelení.  

Nezasahuje vedúcim do týchto informácií, ktoré sú preposielané poslancom MsZ. Vedúci 

oddelení dávajú informácie primátorovi na porady, tieto sú odosielané poslancom. Pre  

vedúcich oddelení  to  nie  je ďalšia požiadavka navyše,  tieo informácie si pripravujú na 

poradách  s vedúcimi.    

Pracovné stretnutia primátora so zástupcami organizácií, inštitúcií, občanov sú mesačne 

zverejňované na webovom sídle mesta. Informácie sú poslancom zasielané priebežne.  

Ak sú zasielané infomaily pre poslancov zbytočné, pristúpi k úprave formy. Má záujem, aby 

komunikácia vedenia mesta s poslancami bola na vyššej úrovni.  

Pracovné stretnutia primátora budú aj naďalej v takej forme ako doteraz, pokým nebude 

výsledok z týchto rokovaní jasný alebo splnený.   

 

Ing. Himpán - poslanci majú záujem o informácie a správy od primátora mesta, čo sa deje 

v meste. Podľa jeho názoru pracovná činnosť primátora zaujíma poslancov.  

 

Ing. Kurbel - s vedúcimi oddelení bude prerokované, aké  informácie budú poslancom MsZ 

zasielané.  

 

PaedDr. Kramárová - podporuje túto myšlienku, aby poslanci boli informovaní o tom, čo sa 

v meste deje. Podľa jej názoru stačí raz mesačne posielať tieto maily. Každý poslanec má 

možnosť prísť na úrad a zistiť si potrebné informácie, aby mohol občanovi podať informáciu.  

 

JUDr. Irsák - zákon o obenom zriadení primátorovi neukladá túto povinnosť zasielať 

informácie poslancom. Je to dôležité z hľadiska transparentnosti. Primátor to mal aj vo 

volebnom programe. Podľa jeho názoru je potrebné, aby poslanci boli informovaní a tieto 

informácie dostávali. Odporúča pokračovať v tejto činnosti. Je to na rozhodnutí primátora 

a bude tým plniť aj volebný program.  
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JUDr. Takáč - podľa jeho názoru jedenkrát za dva mesiace poskytovať informácie je 

nedostatočné. Je za to, aby informácie boli odosielané poslancom formou mailov. Považuje 

tento formát a frekvenciu odosielania mailov za dobrý. Ak ako poslanec potrebuje detailnejšie 

informácie, vie kde je možné ich získať. Podporuje tento spôsob zasielania informácií. 

  

Bc. Štefanek - stotožňuje sa s predrečníkmi. Podľa jeho názoru zasielanie infomailov je dobrá 

forma, získava informácie o aktuálne riešených veciach. Frekvencia by mohla byť jedenkrát 

za dva týždne. Je to podľa jeho názoru pozitívna forma informovania.  

  

Ing. Kurbel - jeho snahou je zabezpečiť transparentnosť a informovanosť.Požiadal poslancov 

aj o spätnú väzbu. Prehodnotí formát týchto informácií, aby boli prehľadnejšie. Má záujem 

infomaily posielať aj naďalej. Je to na rozhodnutí každého poslanca nájsť si čas, aby si ich 

pozrel.  

Pracovné stretnutia primátora - dáva tu informácie podstatné. Stretnutí je veľa.  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a zobralo na vedomie 

informatívnu správu o činnosti mesta Sereď a mestského úradu od ostatného zasadnutia 

Mestského zastupiteľstva v Seredi  

Hlasovanie: prítomných 18, za 18, proti 0, zdržalo sa 0 

 

4. Interpelácie poslancov 

 

JUDr. PhDr. Marek Tóth LL.M 

1) V rámci projektu - UrbanCIima study tour sa dvaja zamestnanci MsÚ zúčastnili cesty do 

Nórska .  

Odhliadnu od toho, že pre nich to iste bola výborná a podnetná skúsenosť. moja otázka je. že 

prečo túto cestu absolvovali zamestnanci z odd. školstva, športu a kultúry a nie z odd. 

životného prostredia, alebo z rozvoja mesta, keďže išlo o environmentálnu tému. 

2) Podľa § 3 ods. 5 zákona č. 369/1 990 Zb. o obecnom zriadení je každá obec. ktorá má iac 

ako 500 obyvateľov, povinná zabezpečiť, aby bol na verejne prístupnom mieste v obci 

dostupný aspoň jeden funkčný automatický externý defibrilátor, a na každých ďalších 5000 

obyvateľov ďalší takýto defibrilátor. Defibrilátory musia byť registrované v centrálnom 

registri defibrilátorov. Pre Sereď to znamená, že ak žilo v meste 15 323 (k 31.12.2022), tak by 

mali byť umiestnené minimálne 4 defibrilátory. Túto povinnosť je každá obec povinná plniť 

(v súlade s § 30h zákona č. 369/ 1 990 Zb.) do 31.12.2024 . Moja otázka je. či už mesto v tejto 

veci podniklo nejaké kroky? Ak áno, tak aké kroky? Ak nie, či má mesto minimálne odhad 

nákladov na obstaranie a inštalovanie takýchto defibrilátorov a tiež vytipované lokality ich 

umiestnenia na území mesta? 

3) Mesto Sereď sa už rok chváli svojou transparentnosťou a otvorenosťou, čo je samozrejme 

pozitívne a žiaduce. Preto moja otázka je, že z akého dôvodu , prípadne na koho pokyn a lebo 

príkaz sa už rok nezverejňujú odpovede mesta na interpelácie poslancov MsZ ani v 

Seredských novinkách, ani na webovom sídle mesta, pričom v predchádzajúcom období sa 

tak dialo. Obyvateľom mesta sa tak obmedzuje nielen možnosť sledovať jednu z aktivít 

svojich volených zástupcov, ale sa aj transparentne dozvedať' viac či menej relevantné 

odpovede mesta. 
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JUDr . Edita Červeňová 

Je to moja už v poradí druhá interpelácia s rovnakým textom . Ide o zrušenie parkoviska na 

Mestskom trhovisku , bola vypracovaná a schválená projektová dokumentácia . Dl vydal 

povolenie na počet parkovísk. Mesto by malo ísť príkladom v dodržiavaní zákonov 

nariadení. Miesto toho svojvol'ne zruší schválené parkovacie miesta bez riadneho 

prešetrenia dôvodu zrušenia a to na pokyn jednotlivca. Zrušené parkovacie miesta boli 

určené hlavne pre mestské trhovisko a potom pre obyvateľov tej lokality.  

1 x som interpelovala, 1 x som osobne žiadala o zdôvodnenie odstránenia parkoviska. 

Primátor dal prísľub preverenia, prešetrenia, zrušenia lavičiek. Bohužiaľ k tomu neprišlo do 

dnešného dňa.  

Preto opätovne žiadam o odstránenie lavičiek, vyčíslenie koľko osadenie týchto lavičiek 

stálo mestskú kasu? V čase keď mesto uvažuje o zavedení parkovacej politiky, rušiť 

parkovacie miesta, ktoré sú schválené a sú súčasťou projektovej dokumentácie a 

podmienky na výstavbu mestskej tržnice je v rozpore so zdravým rozumom. 

 

Mgr. Tomáš Karmažín 

1. Prečo nie sú zverejňované interpelácie poslancov v seredských novinkách tak ako to 

bývalo zvykom? 

2. Koľko občanov mesta Sereď využilo služby sociálneho taxíka? 

 

5. Správy hlavného kontrolóra 

5/A. Správa o kontrole plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva v Seredi 

JUDr. Klenovič - uviedol predložený materiál. Správa bola spracovaná predchádzajúcou 

hlavnou kontrolórkou mesta Sereď. Poslancom bola správa odoslaná písomne. Odporučil 

zrušiť uznesenie č. 71/2022, z dôvodu ktorý bol v správe uvedený.  

Mestské zastupiteľstvo v Seredi  

A. prerokovalo  

správu o kontrole plnenia uznesení.  

 

B. zrušilo  

uznesenie č. 71/2022 v celom rozsahu 

 

C. zobralo na vedomie  

Správu z vykonanej kontroly plnenia uznesení bez pripomienok.  
Hlasovanie: prítomných 16, za 16, proti 0, zdržalo sa 0 

 

5/B. Správy z vykonaných kontrol 

5/B/1 Správa z vykonanej kontroly pracovných zmlúv a dohôd v organizácii Dom 

kultúry Sereď od 01.01. 2022 v zmysle uznesenia č. 149/2023. 

JUDr. Klenovič - uviedol predložený materiál. Všetky správy z vykonaných kontrol boli 

spracované predchádzajúcou hlavnou kontrolórkou mesta Sereď. Kontroly boli vykonané na 

základe prijatých uznesení MsZ v rozsahu, ktorý zvolila hlavná kontrolórka. Bol zistený 

skutkový stav v rozsahu ako hlavná kontrolórka potrebovala.  

 

Ing. Kurbel - materiál bol poslancom zaslaný. K jednotlivým kontrolám budú prijaté 

uznesenia. K jednotlivým materiálom je možné požiadať o vyjadrenie.  
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JUDr. Takáč - podľa predloženej správy hlavnej kontrolórky bola vykonaná kontrola všetkých 

pracovných zmlúv v organizácii Správa majetku Sereď od 1.1. 2022. Odmena vyplácaná 

konateľovi spoločnosti Správa majetku Sereď - od 1.1. 2022 do 21.9. 2023 bola vyplácaná na 

základe neexistujúceho právneho úkonu. V kontrole sú podrobne rozpísané zistenia. Z časti 

bolo kontrolné zistenie odstránené. Zmluva bola zverejnená. Spoločnosť má zamestnaného 

právnika na 12,5 hodín týždenne, viac ako dva roky. Konateľovi bola odmena vyplácaná bez 

právneho dôvodu.  

Mal otázku akým spôsobom toto plnenie bez právneho dôvodu bude konateľom 

a spoločnosťou pokonané, keďže odmeny boli vyplácané bez právneho dôvodu? 

 

JUDr. Klenovič – kontrolné zistenie bolo, že doklad na základe ktorého boli odmeny 

konateľovi vyplácané, bol ničotný, neexistujúci. Neboli splnené podmienky, ktoré zákon 

ukladá. Na základe kontrolného zistenia, dodatok č. 3 k zmluve bol ničotný. Vyplatenie 

odmeny sa týkalo len časti odmeny a to v zmysle dodatku č. 3 k zmluve. Predchádzajúce 

úkony boli platné a účinné. Spoločnosť uzatvorila s konateľom zmluvu, ten na základe 

zmluvy koná. Schvaľovanie však je na valnom zhromaždení v zmysle Obchodného ákonníka. 

Dodatok k zmluve mal byť yverejnený, preto bol tento úkon ničotný. Je potrebné vyporiadať 

sa s touto otázkou. V rámci spoločnosti je potrebné vyporiadať sa s vyplatením časti odmeny 

konateľa, ktorá bola vyplatená na základe ničotného úkonu. Podľa zistenia hlavnej 

kontrolórky neprišlo k náprave.  

 

Mgr. Horváthová - konateľ doručil prijaté opatrenia na odstránenie nedostatkov. Tieto 

opatrenia sa odvíjali od zvolania valného zhromaždenia. Toto valné zhromaždenie konateľ 

k danej otázke nezvolal. Pri prerokovaní kontroly bol konateľ upozornený, aby zasadnutie 

valného zhromaždenia a dozornej rady boli zvolané, čo najskôr, aby protiprávny stav 

nenasledoval a odmena konateľovi bola zastavená. Jedná sa o nakladanie s verejnými 

finančnými prostriedkami. V rámci dotácie bola financovaná aj časť odmeny konateľa. 

Dotácia bola vyplatená aj na ostatných zamestnancov. MsZ bolo informované o zistených 

skutočnostiach. Je na spoločnosti, na valnom zhromaždení , dozornej rade, ako sa bude konať 

v danej veci. Rozhodnutie valného zhromaždenia o odmene konateľa nebolo vydané.       

 

JUDr. Irsák - prerokovávaná správa sa týka spoločnosti Správa majetku Sereď a je potrebná 

účasť konateľa.  

V minulom období bola odmena viceprimátora vyplácaná bez právnej úpravy, ktorá 

neexistovala. Konateľ dostáva odmenu na základe ničotného právneho úkonu. Spoločnosť 

platí právne služby. Dodatok k zmluve nebol zverejnený. Je potrebné dať do poriadku 

vzniknutú situáciu. Primátor zastupuje mesto v týchto spoločnostiach. Konateľ právne nemá 

nárok na odmenu.  

 

Ing. Kurbel – konateľ požiadal o zvolanie valného zhromaždenia a doručil návrh opatrení ma 

opdstránenie nedostatkov. Je potrebný čas na preštudovanie návrhu. Na základe ničotného 

dokladu boli odmeny vyplatené, bude riešiť vrátenie finančných prostriedkov z pozície 

valného zhromaždenia. Aj voči právnikovi budú vyvodzované právne dôsledky. Spoločnosť 

nefunguje tak ako by mala.  
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Bc. Sabová Dudášová- v dodatku k zmluve je uvedené zlé záhlavie, zle je zastúpená 

spoločnosť v pôvodnej zmluve o výkone funkcie. Mala otázku, či zmluva o výkone funkcie je 

platná a náprava, či sa týka pôvodnej zmluvy s p. Andrášikom a predchádzajúcou konateľkou 

p. Vargovou? Požiadala o vyjadrenie hlavného kontrolóra.  

 

JUDr. Klenovič - Zmluva o výkone funcie bola uzavretá, bola zverejnená. Je platná a účinná. 

Neplatnosť Zmluvy o výkone funkcie nikto nenapadol. Dodatok č. 3 je ničotný, nebol 

zverejnený spôsobom, ako to ukladá zákon.  

  

Mgr. Horváthová – pri prerokovávaní správy s konateľom SMS informovala, že neplatnosť 

zmluvy je v časti, ktorá sa dá nahradiť a opraviť. Dodatok č. 3 k zmluve o výkone funkcie 

nebol zverejnený. Bolo potrebné upraviť hlavičku tohto dokumentu. Zmluva sa plnila.  

 

JUDr. Klenovič - ak by neexistovala zmluva o výkone funkcie, tieto vzťahy sa spravujú 

Mandátnou zmluvou v zmysle zákona. Funkcia konateľa spoločnosti je vykonávaná na 

základe odmeny. Ak by odmena nebola určená priamo, tak odmena by sa mala vyplatiť 

obvyklou odmenou vykonávanou pri takejto činnosti.  

 

Ing. Kurbel - valné zhromaždenie a dozorná rada budú zvolané, budú prijaté opatrenia na 

odstránenie nedostatkov.  

Mestské zastupiteľstvo  

A. prerokovalo  

správu z vykonanej kontroly pracovných zmlúv a dohôd v organizácii Dom kultúry 

Sereď od 01.01. 2022 v zmysle uznesenia č. 149/2023. 

 

B. berie na vedomie  

správu z vykonanej kontroly bez pripomienok  
Hlasovanie: prítomných 18, za 18, proti 0, zdržalo sa 0 

 

5/B/2 Správa z vykonanej kontroly pracovných zmlúv a dohôd v obchodnej spoločnosti 

Správa majetku Sereď s.r.o od 01.01.2022 v zmysle uznesenia č. 149/2023. 

 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo  

A. prerokovalo  

správu z vykonanej kontroly pracovných zmlúv a dohôd v obchodnej spoločnosti Správa 

majetku Sereď s.r.o od 01.01.2022 v zmysle uznesenia č. 149/2023. 

 

B. zobralo na vedomie  

správu z vykonanej kontroly bez pripomienok  
Hlasovanie: prítomných 18, za 18, proti 0, zdržalo sa 0 

 

 

5/B/3 správu z vykonanej kontroly  

 Dodržiavania a uplatňovania všeobecne záväzných právnych predpisov a 

interných noriem mesta v oblasti poskytnutia dotácie z rozpočtu zakladateľa – 

mesta Sereď spoločnosti Správa majetku Sereď s.r.o, a následného použitia a 

vyúčtovania poskytnutých účelových dotácií za obdobie rokov od 2018-2022, ako 

aj dodržiavanie ostatných zákonných povinností vyplývajúcich z činnosti SMS 

s.r.o.  
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 Dodržiavania podmienok uzatvorených nájomných zmlúv medzi mestom Sereď 

a spoločnosťou Správa majetku Sereď s.r.o. 

 

Mestské zastupiteľstvo  

A. prerokovalo  

správu z vykonanej kontroly  

 Dodržiavania a uplatňovania všeobecne záväzných právnych predpisov a 

interných noriem mesta v oblasti poskytnutia dotácie z rozpočtu zakladateľa – 

mesta Sereď spoločnosti Správa majetku Sereď s.r.o, a následného použitia a 

vyúčtovania poskytnutých účelových dotácií za obdobie rokov od 2018-2022, ako 

aj dodržiavanie ostatných zákonných povinností vyplývajúcich z činnosti SMS 

s.r.o.  

 Dodržiavania podmienok uzatvorených nájomných zmlúv medzi mestom Sereď 

a spoločnosťou Správa majetku Sereď s.r.o. 

 

B. zobralo na vedomie  

správu z vykonanej kontroly bez pripomienok  

Hlasovanie: prítomných 18, za 18, proti0, zdržalo sa 0 

 

 

5/B/4 Správu z vykonanej kontroly dodržiavania zákonnosti pri uzatvorení dohôd mimo 

pracovného pomeru vykonanú v rozsahu uznesenia č. 150/2023 bod. 2.  

 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo  

A. prerokovalo  

správu z vykonanej kontroly dodržiavania zákonnosti pri uzatvorení dohôd mimo 

pracovného pomeru vykonanú v rozsahu uznesenia č. 150/2023 bod. 2.  

 

B. zobralo na vedomie  

správu z vykonanej kontroly bez pripomienok  
Hlasovanie: prítomných 18, za 18, proti 0, zdržalo sa 0 

 

 

6/A. Informatívna správa o príprave a realizácii projektov  

Ing. Bíro – uviedol predložený materiál. Od predloženia správy poslancom MsZ prišlo 

k aktualizácii niektorých údajov. Prvá časť správy obsahuje monitorovacie správy, druhá 

obsahuje projekty, ktoré sú zabezpečované. 

- Projekt opatrovateľskej služby - dobieha, pripravuje sa nový projekt.  

- MŠ D. Štúra – predpokladá sa ukončenie projektu do konca roka.  

- Projekty regenerácia vnútroblokov - Ulica Garbiarska a D. Štúra – prebiehajú stavebné 

práce, pokračuje sa svýsadbou zelene, osadením prvkov. Problém robia zrážky, ktoré 

za posledné obdobie spravili problémy ohľadne zemných prác a výsadby. Je lto 

problém hlavne  pri výsadbe drevín , kríkov  a manipuláciou s hlinou.   

- ZŠ J. Fándlyho - zvýšenie kapacity - prebieha komunikácia s projektantom.  

- Projekt Ukrajina - bola spracovaná monitorovacia správa.  

- ZŠ J. Fándlyho - fotovoltaická elektráreň - realizácia tohto projektu by mala byť do 

konca novembra.  

- Projekt stavebné úpravy existujúcich športovísk - jednotlivé prvky sú zadané vo 

výrobe, následne budú urobené stavebné úpravy na jednotlivých športoviskách.  

- ZŠ JAK a ZŠ Cirkevná - realizácia prístreškov - ukončenie tohto projektu.  
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Bc. Sabová Dudášová  

– Podľa informácií, ktoré odzneli pripravuje sa projekt rozširovania kapacít na ZŠ J. 

Fándlyho. Mala otázku, či je možné zapojiť sa do novej výzvy na rozširovanie kapacít 

materských škôl a škôl?  

  
- Mala otázku, či mesto sa plánuje zapojiť do výzvy na podporu umenia?  

Ing. Bíro – k projektu rozširovanie kapacít ZŠ J. Fándlyho - uskutočnilo sa niekoľko stretnutí 

s projektantom za účasti vedúcej oddelenia školstva a projektového manažéra. Je potrebné zabezpečiť 

kuchyňu, potrebné bude riešiť techniku, elektrinu, čo si vyžiada veľkú časť finančných prostriedkov.   

ZŠ JAK a ZŠ Cirkevná - mesto plánuje nový projekt. Je problém s rozčlenením projektu a PD, 

nakoľko ZŠ JAK má zriaďovateľa mesto a ZŠ Cirkevná tu je zriaďovateľ cirkev. Bude potrebné jednu 

budovu projekčne rozdeliť. Toto bude riešené s projektantom.  Bude potrebná súčinnosť oboch 

žiadateľov t.j mesto a cirkev.  

Bc. Sabová Dudášová - záujem o zapísanie a umiestnenie detí do materských škôl je veľký. 

Materské školy nemajú kapacitu. 

Ing. Bíro - v Hornom Čepeni vzniká nová materská škola. Podľa dostupných informácií  nie 

je problém s kapacitami materských škôl . 

Bc. Sabová Dudášová - má malé dieťa. Veľa rodičov potrebuje nastúpiť do zamestnania skôr 

ako dieťa dovŕši tri roky a potrebuje umiestniť dieťa do zariadenia . V Hornom Čepeni sa 

rozšije výstavba, detí bude pribúdať viac. V tejto časti mesta je plánované zriadenie 

súkromnej materskej škôlky, čo je dobré, rozšíri sa sieť materských škôl. Z hľadiska 

budúcnosti by bolo vhodné zriadiť materskú školu alebo jasle aj pre deti, ktoré nedosiahli tri 

roky.   

Ing. Páleníková - všetky projekty treba posudzovať komplexne. Mesto má zoznam všetkých 

plánovaných výziev, ktoré sú plánované v novom programovom období. Nie sú známe 

podmienky jednotlivých výziev.  

Veľmi ťažko je prispôsobiť projektovú dokumentáciu, ktorú má mesto k dispozícii k aktuálnej 

výzve. Preto sa žiadateĺia musia vracať k projektovým dokumentáciám. Menia sa podmienky 

výziev a nie sú známe nové podmienky, je veľmi ťažké zadať spracovanie projektovej 

dokumentácie pre objekty, ktoré by mohli ísť do nového programového obdobia.   

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a zobralo na vedomie  

informatívnu správu o príprave a realizácii projektov. 

Hlasovanie: prítomných 17, za 17, proti 0, zdržalo sa 0 

 

 

6/B Financovanie projektu „Fotovoltaická elektráreň, Základná škola Juraja Fándlyho 

Sereď“ 

Ing. Bíro - uviedol predložený materiál. Je potrebné schváliť financovanie projektu a použitie 

finančných prostriedkov z rezervného fondu na refundáciu výdavkov tohto projektu.  

 

Bc. Sabová Dudášová - podklady k tomuto bodu neboli k dispozícii.  
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Ing Bíro -tento materiál bol doplnený do programu rokovania MsZ na základe žiadosti 

riaditeľky ZŠ J. Fándlyho. Je potrebné prijať uznesenie k zabezpečeniu financovania projektu 

fotovoltaickej elektrárne na ZŠ J. Fándlyho, k poskytnutiu finančných prostriedkov na 

spolufinancovanie projektu a na neoprávnené výdavky. Taktiež k použitiu finančných 

prostriedkov z rezervného fondu na preklenutie časového obdobia od zaplatenia výdavkov do 

refundácie nákladov na tento projekt .  

 

Mgr. Kováčová - MsZ na februárovom zasadnutí prijalo uznesenie, kde schválilo žiadosť ZŠ 

J. Fándlyho na podanie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na 

vybudovanie fotovoltaickej elektrárne. MsZ sa zaviazalo na 5 % povinné spolufinancovanie 

tohto projektu a uhradiť neoprávnené výdavky.  

V septembri bola podpísaná zmluva na nenávratné finančné prostriedky. Bolo zrelizované 

verejné obstarávanie na tento projekt. Celkové oprávnené náklady pre verejným obstarávaním 

boli 100462 €. Výška nenávratného finančného príspevku bola 95439,32 €. Na základe 

verejného obstarávania bola cena vyššia, preto je potrebné dofinancovať tento projekt v sume 

cca 5000 eur na neoprávnené výdavky.  

Dodávateľ začal s realizáciou projektu. Podľa zmluvy je splatnosť faktúr 14 dňová a podľa 

zmluvy spôsob financovania je formou refundácie nákladov. Riadiace orgány vydali 

usmernenie dokedy je možné podať žiadosť na refundáciu nákladov. Nie sú faktúry na 

zrealizované práce. Refundácia nákladov bude až v budúcom kalendárnom roku. Preto ZŠ J. 

Fándlyho potrebuje na preklenutie časového nesúladu zapožičanie finančných prostriedkov 

z rezervného fondu vo výške 95 439 €. Taktiež je potrebné odsúhlasiť spolufinancovanie 

tohto projektu. V rámci navrhovanej 6. zmeny rozpočtu je toto zapracované.     

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo  

A. zobralo na vedomie  

žiadosť riaditeľky Základnej školy Juraja Fándlyho, Fándlyho ul. 763/7A, 926 01 Sereď v 

Seredi o použitie finančných prostriedkov rezervného fondu mesta na refundáciu výdavkov 

projektu „Fotovoltaická elektráreň, Základná škola Juraja Fándlyho, Fándlyho 763/7A, 926 

01 Sereď, Slovakia“,  

 

B. schválilo  

poskytnutie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Sereď do rozpočtu ZŠ Juraja 

Fándlyho, Fándlyho ul. 763/7A, 926 01 Sereď  

 

1. vo výške 5 023,12 € na spolufinancovanie projektu  

2. vo výške 3 356,00 € na neoprávnené výdavky projektu  

 

C. schválilo  

použitie rezervného fondu Základnou školou Juraja Fándlyho, Fándlyho 763/7A, 926 01 

Sereď v čiastke 95 439,32 € na preklenutie časového obdobia od zaplatenia výdavkov do 

refundácie nákladov na financovanie projektu „Fotovoltaická elektráreň, Základná škola 

Juraja Fándlyho, Fándlyho 763/7A, 926 01 Sereď, Slovakia“. 

Hlasovanie: prítomných 18, za 18, proti 0, zdržalo sa 0 

 

7. Správa základných škôl a materských škôl o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach za školský rok 2022/2023 

7/A. MŠ na ul. D. Štúra 

p. Lukáčová – uviedla predložený materiál. Správa bola spracovaná písomne za obdobie 

2022/2023.  
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Vyjadrila svoje stanovisko k problematike kapacity na Materskej škole D. Štúra a jej 

elokovaných pracoviskách. Kapacita materskej školy je v tomto období dostačujúca.  

Do materskej školy boli prijaté všetky deti, ktoré dovŕšili tri roky k 1. septembru. Neboli 

prijaté deti, ktoré tri roky dosiahnu v januári 2024 alebo neskôr. Podľa jej názoru toto sú malé 

deti a nepatria do materskej školy. Problém nastáva, keď mamičkám končí rodičovská 

dovolenka a potrebujú svoje deti umiestniť do predškolských zariadení. Vtedy je problém 

začleniť dieťa do materskej školy. Tieto deti by mali byť začlenené do jaslí. Materská škola 

patrí do sústavy materských škôl, sem patria deti od troch rokov. Podľa dostupných 

informácií pripravuje sa nariadenie, že všetky deti od 3 rokov budú mať nárok na materskú 

školu.  

Detské jasle majú iný režim, je tam menší počet detí a viac pracovníčok. Materská škola má 

v súčasnosti pokryté požiadavky.  

Predkladané sú žiadosti Ukrajinských občanov, ktorí chcú umiestniť aj mladšie deti. 

Z hľadiska budúcnosti je potrebné predvídať a prihliadať na realizované nové sídlisko, 

kapacita nebude postačovať.   

 

PaedDr. Kramárová - školská, športová a bytová komisia prerokovala správy základných 

a materských škôl o výchovno vyučovacích výsledkoch za obdobie 2022/2023 a odporúča ich 

schváliť.  

Podľa jej názoru do materskej školy patria deti tri a viac ročné. V materskej škole prebieha 

výchovno – vzdelávací proces. V predložených správach riaditeľky materských škôl 

poukázali na havarijný stav chodníkov. Komisia odporučila zmapovať stav chodníkov, ktoré 

sú v zlom stave a poriešiť ich opravu.  

  

Bc. Sabová Dudášová  

-Materské školy sa riadia školským rokom. Rodičia však potrebujú riešiť umiestnenie detí po 

dosiahnutí troch rokov, kedy majú nastúpiť do zamestnania.  

- Podporuje návrh, aby sa riešili chodníky, ploty, vonkajší stav budov, vnútorné priestory. Je 

potrebné sledovať výzvy a riešiť problémy. Výstavbou nového sídliska bude potrebné riešiť aj 

kapacitu materských škôl. Materské školy potrebujú rekonštrukciu, potrebné je získať 

finančné zdroje.   

 

p. Lukáčová  

Pripravuje sa nová koncepcia školstva v meste Sereď.  

Riaditeľky materských škôl boli vyzvané, aby predložili návrhy na investície potrebné na 

údržbu budov.  

Chodníky sú v zlom stave, je potrebné zabezpečiť ich opravu. Rodičia sú nápomocní pri 

riešení  a veľkom poškodení chodníkov.  

Materské školy boli aj v predchádzajúcom volebnom období podporované zo strany 

zriaďovateľa. Budovy materských škôl boli opravované. Sú to však staré budovy, ktoré 

vyžadujú ďalšie investície. 

Podľa jej názoru je potrebné riešiť v meste Sereď aj jasle. Materská škola má výchovno - 

vzdelávací plán činnosti. Po prijatí malých detí do materskej školy tieto plačú a narúšajú 

proces výuky. Detí z jaslí nemajú problém s adaptáciou .  

Z hľadiska budúcnosti po dobudovaní sídliska na Prúdoch bude potrebné riešiť kapacity 

materských škôl v meste Sereď, bude potrebné vybudovať viac triednu materskú školu v tejto 

časti mesta.   
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Mgr. Jankulár  

-Stotožňuje sa s prezentovaným názorom týkajúcim sa jaslí. Deti z detského domova 

prichádzajú celoročne, sú umiestnené v materských školách. Riaditeľky materských škôl sú 

nápomocné pri riešení tohto problému.  

Na Slovensku je rodičovská dovolenka do troch rokov dieťaťa, toto už v žiadnom štáte 

v Európe nie je. Z hľadiska budúcnosti bude potrebné jasle zriaďovať.  

V súčasnosti máme v Seredi súkromné jasle. Nemá informácie o tom koľko rodičia doplácajú 

v jasliach. Podľa jeho názoru lepšie situované rodiny využívajú súkromné jasle pre 

umiestnenie detí do jaslí. Ak príde k skráteniu rodičovskej dovolenky, bude potrebné riešiť 

umiestnení detí v jasliach.  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo 

správu o výchovno- vzdelávacej činnosti MŠ, ul. D. Štúra č.2116/36 v Seredi za školský 

rok 2022/2023 bez pripomienok. 

Hlasovanie: prítomných 18, za 18, proti 0, zdržalo sa 0 

    

 

7/B. MŠ Komenského ul. 

Bc. Fraňová – uviedla predložený materiál. Správa bola spracovaná písomne. Súhlasí s tým, 

čo bolo prezentované riaditeľkou materskej školy na ulici D. Štúra k otázjke kapacít 

v materských školách.  

Materská škola Ul. Komenského bola úspešná v projekte „Čítame pre radosť“. Získala 

finančné prostriedky na nákup kníh do knižnice.  

Získali finančné prostriedky z podaného projektu - podarilo sa im vybudovať eko učebňu. Bol 

vybudovaný altánok na školskom dvore, kde prebieha vyučovanie.  

Na budove Komenského „A“ a „B“ bola vybudovaná nová strecha. V rámci realizácie 

fotovoltaickej elektrárne - boli umiestnené svetlá, prišlo k ich odcudzeniu svetiel. Bol zistený 

páchateľ, ktorý svetlá odcudzil. 

Na MŠ elokované pracovisko na Podzámskej – prišlo v jesenných mesiacoch k havárii 

v blízkosti tejto MŠ a zbúraniu plota. Tento plot je už opravený. 

Na MŠ na Murgašovej - pri hre veľkých detí prišlok rozbitiu veľkého okna. Toto je už 

v riešení.  

   

Ing. Kurbel  

- Poďakoval príslušníkom mestskej polície za nájdenie páchateľa, ktorý svetlá odcudzil. 

Taktiež pani riaditeľke za podanie projektu a úspešnosť.  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo 

správu o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2022/2023 MŠ Ul. Komenského 

1137/37 926 01 v Seredi bez pripomienok. 

Hlasovanie: prítomných 18, za 18, proti 0, zdržalo sa 0 

 

7/C. ZŠ J. A. Komenského 

PaedDr. Krivosudská - uviedla predložený materiál. Správa o výchovno vyučovacích 

výsledkoch bola spracovaná písomne. Vo funkcii riaditeľky ZŠ JAK je päť rokov. Správa 

obsahuje rôzne tabuľky a analýzy. Počas tohto obdobia prišlo k nárastu počtu žiakov na tejto 

ZŠ. Narastá počet žiakov so špeciálnymi výchovno vzdelávacími potrebami. Na ZŠ pracuje 

veľký odborný tím, ktorý je nápomocný rodičom aj žiakom. 
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ZŠ v predchádzajúcom období organizovala veľké množstvo akcií nielen pre žiakov školy, ale 

aj pre obyvateľov mesta. Poďakovala vedeniu mesta za spoluprácu a poskytnutie potrebných 

informácií a finančných prostriedkov .  

 

PaedDr. Krivosudská - vo svojom príspevku poukázala na havarijnú situáciu s vodou. Škola 

má zodpovednosť za žiakov, zamestnancov. V minulosti boli dostatočne skoro informovaní 

ak sa udiala nepredvídateľná situácia. K danej situácii mali málo informácií a informácie 

prišli neskoro. Riešenie zatvorenia škôl o 6.30 ráno bolo neskoro.  

Ak nejaký problém nastane, je potrebné vedenie školy informovať dostatočne skoro, aby sa 

mohli pripraviť.  

 

Ing. Kurbel - podľa informácií ZsVS sa predpokladalo odstránenie havárie cca do 2-3 hodín. 

Informácie boli skoro ráno odosielané riaditeľom škôl. Podľa dostupných informácií boli 

informovaní riaditelia. Tak ako bolo prezentované na začiatku rokovania MsZ , ako člen 

dozornej rady bude informovať vedenie ZsVS o tomto probléme a iniciovať zlepšenie 

komunikácie s vedením mesta pri havarijných situáciciách. Všetky informácie, ktoré mesto 

malo, posunulo ďalej.  

  

Mgr. Jankulár - situácia s odstavením vody bola komplikovaná. O zatvorení škôl dostal 

informáciu o 6.30 ráno, čo bolo neskoro. Cca 40 detí navštevuje materské školy a základné 

školy v Seredi. V Centre pre deti a rodiny majú nadstavený systém a bol problém s deťmi, 

ktoré mali ísť do škôl. Mnoho rodičov je už o 6.30 v práci a museli riešiť deti, keďže školy 

zostali zatvorené. Lepšie by bolo informovať vedenie školy dopredu , že môže takáto situácia 

nastať.  

  

Ing. Kurbel – v tejto súvislosti, aj na rokovaní krízovaného štábu bolo prijaté uznesenie 

o včasnej informovanosti a komunikácii s riaditeľmi škôl a zariadení.  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo  

správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ Jana Amosa 

Komenského v Seredi za šk. rok 2022/2023 bez pripomienok. 

Hlasovanie: prítomných 18, za 18, proti 0, zdržalo sa 0 

 

 

7/D. ZŠ J. Fándlyho 

Mgr. Šidlíková – uviedla predložený materiál. Správa bola spracovaná písomne, bola 

poslancom zaslaná.  

Poďakovanie za dosiahnuté výsledky vo výchovno vzdelávacom procese patrí kolegom 

pedagógom, prevádzkovým zamestnancom. 

 Poďakovala za spoluprácu vedeniu mesta a taktiež vedúcej odboru školstva a projektovému 

manažérovi za spoluprácu pri podávaní a spracovávaní projektu na vybudovanie 

fotovoltaickej elektrárne. Je to zložitý proces.  

 

Ing. Himpán – poďakoval všetkým zamestnancom škôl a školských zariadení za vykonanú 

prácu v oblasti vzdelávania žiakov.  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo  

správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy ZŠ 

Juraja Fándlyho v Seredi za školský rok 2022/2023 bez pripomienok.  

Hlasovanie: prítomných 17, za 17, proti 0, zdržalo sa 0 
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7/E. ZUŠ J. F. Kvetoňa  

DiS.art. Šajbidorová - uviedla predložený materiál. Správa o výchovno vzdelávacej činnosti 

bola spracovaná v písomnej forme.  

ZUŠ sa prezentuje bohatou  kultúrnou činnosťou. Je súčasťou kultúrno spoločenského života 

v meste , ale aj mimo mesta.  

Poďakovala všetkým učiteľom a pedagógom za vykonávanú činnosť pri vzdelávaní žiakov. 

Zúčastňujú sa súťaží aj na medzinárodnej úrovni. Mesto Sereď je prezentované touto  formou 

aj v zahraničí.  

Čo sa týka informácií ohľadom havarinej situácie s vodou, mala informácie k dispozícii. 

Komunikácia s oddelením školstva bola bez problémov.  

V správe, ktorá bola predložená na prerokovanie poukázala na potrebu riešenia priestorových 

kapacít, hlavne koncertnej sály. V tomto školskom roku sa prihlásilo 650 žiakov. Všetky 

voľné priestory sú využívané na výučbu. Z dôvodu veľkého záujmu nemohli všetkých 

záujemcov prijať. Nemajú kapacity personálne ani priestorové.  

   

Ing. Fačkovcová – ZUŠ je špeciálnou školou. Poďakovala riaditeľke ZUŠ za výchovu 

a podporu talentovanej mládeže. Mesto môže byť hrdé na týchto žiakov, ktorí mesto 

reprezentujú.  

 

Ing. Kurbel – poďakoval všetkým riaditeľom, zamestnancom základných a materských škôl 

za spoluprácu a za vysokú úroveň pri vzdelávaní žiakov.  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo  a schválilo 

správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach Základnej 

umeleckej školy Jána Fischera-Kvetoňa v Seredi v šk. roku 2022/2023 bez pripomienok 

Hlasovanie: prítomných 18, za 18, proti 0, zdržalo sa 0 

 

 

8. Návrh rozpočtu obchodnej spoločnosti Mestský bytový podnik Sereď, spol. s r. o. na 

rok 2024 

 

Ing. Krajčovič - uviedol predložený materiál rozpočet Mestského bytového podniku na rok 

2024. Predložené boli informácie o hospodárení za deväť mesiacov roku 2023. 

V roku 2024 sa predpokladajú náklady vo výške 118 846 €, výnosy 147 000€. 

Predpokladaný hospodársky výsledok je cca 30 tis. €. 

Valné zhromaždenie MsBP návrh rozpočtu MsBP na rok 2024 prerokovalo a schválilo 26.10. 

2023.  

Za predsedníčku dozornej rady bola zvolená JUDr. Červeňová.  

  

Mgr. Karmažín – finančná a majetková komisia prerokovala návrh rozpočtu MsBP 

a odporúča zobrať ho na vedomie.  

Na zasadnutí komisie bolo poukázané na to, že členovia dozornej rady budú odmeňovaní za 

túto prácu.  

  

Ing. Kurbel - návrh na odmeňovanie členov dozornej rady vzišiel od členov dozornej rady. 

Valné zhromaždenie odporučilo zapracovanie návrhu do rozpočtu mesta. V zmysle Zásad  

hospodárenia a nakladania  s majetkom  mesta   bude potrebné toto schváliť na rokovaní MsZ.  
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Ing. Krajčovič – MsZ o tomto nemusí rokovať, je to vecou jediného spoločníka valného 

zhromaždenia. Odmeňovanie členov dozornej rady bude zapracované do rozpočtu MsBP.  

 

Mgr. Horváthová - v zmysle platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Sereď, primátor mesta schvaľuje odmeňovanie konateľov, členov dozornej rady po 

predchádzajúcom súhlase MsZ. Nové zásady, ktoré sú pripravované, už toto ustanovenie 

nemajú.  

 

JUDr. Irsák – dozorná rada má zodpovednosť a má byť primerane odmeňovaná za vykonanú 

prácu. V minulosti neboli členovia dozorných rád za prácu odmeňovaní, boli to formálne 

stretnutia dozorných rád.  

 Na zasadnutí dozornej rady predložil návrh, aby členovia dozornej rady dostali za prácu 

odmenu. Je to potrebné riešiť formou zmluvy o výkone funkcie člena dozornej rady alebo 

v zmysle zákona mandátnou zmluvou. Je možnosť sa aj vzdať odmeny. V súčasnosti to 

nebolo možné.  

 

Mgr. Karmažín - finančná a majetková komisia sa stotožnila s predloženým návrhom, ktorý 

bol prezentovaný JUDr. Irsákom. Keď má človek zodpovednosť za určitú vec , má byť aj 

odmenený.  

 

Ing. Kurbel - či bude odmeňovanie konateľa predkladané na schvaľovanie MsZ bude závisieť 

od Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom.  

 

JUDr. Klenovič - ak sú Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom v rozpore so zákonom 

a rieši sa určitá otázka inak, platí to čo je stanovené v zákone. Zásady hospodárenia 

a nakladania s majetkom sú interný predpis mesta, podľa ktorého sa riadi mestského 

zastupiteľstvo , štatutár pri nakladaní s majetkom mesta a zamestnanci úradu.  

Ak Obchodný zákonník hovorí iné, platí to čo je v Obchodnom zákonníku.  

 

 Ing. Kurbel - v pripravovaných Zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom toto 

ustanovenie je vypustené. 

  

Ing. Krajčovič – Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom sú interný predpis mestského 

úradu. Činnosť spoločnosti MsBP sa riadi podľa Obchodného zákonníka a zriaďovacej listiny.  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a zobralo na vedomie 

rozpočet spoločnosti Mestský bytový podnik Sereď, spol. s r.o. na rok 2024. 

Hlasovanie: prítomných 18, za 18, proti 0, zdržalo sa 0 

 

 

10/A Zriadenie Komisie sociálnej a bytovej, Komisie školskej a športovej a Komisie 

kultúrnej ako stálych komisií pri Mestskom zastupiteľstve v Seredi a zmena Štatútu 

mesta Sereď 

Ing. Kurbel – uviedol predložený materiál. V zmysle zákona o obecnom zriadení je 

predkladaný návrh na zmenu stálych komisií a Dodatku č. 3 k Štatútu mesta Sereď. 

V dôvodovej správe  je uvedený zámer na zmenu stálych komisií, ktoré boli zriadené 24.11. 

2022 a zriadenie samostatnej kultúrnej komisie.  

Obdobný materiál bol predkladaný na rokovaní MsZ vo februári. Tento nebol prijatý.  
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Navrhované je zrušenie stálych komisií a to komisie sociálnej a kultúrnej, komisie školskej, 

športovej a bytovej a a zriadenie samostatnej kultúrnej komisie, komisie sociálnej a bytovej 

a komisie školskej a športovej. Taktiež je navrhovaná voľba predsedov komisií a členov 

komisií. Na stretnutí so zástupcami združení a organizácií, ktoré v meste Sereď pôsobia bolo 

navrhované vytvoriť samostatnú kultúrnu komisiu pri MsZ. Podľa poslednej organizačnej 

zmeny na mestskom úrade, bytová agenda prešla pod sociálne oddelenie, je potrebné aby táto 

agenda korešpondovala s náplňou sociálnej.  

Podľa vyjadrenia p. Valábka , má záujem pracovať v komisii sociálnej . 

  

JUDr. Červeňová - legislatívno právna právna komisia prerokovala predložený materiál 

a odporúča MsZ ho prerokovať a schváliť.  

  

Mgr. Jankulár - sociálna a kultúrna komisia prerokovala predložený návrh Dodatku č. 3 k 

Štatútu a zmenu komisií a odporúča  ho schváliť .  

  

PaedDr. Kramárová – komisia školská, športová a bytová prerokovala materiál a odporúča ho 

schváliť.  

 

Mgr. Karmažín - finančná a majetková komisia prerokovala predložený materiál a odporúča 

zrušiť stále komisie,ktoré boli zriadené uznesením č. 228/2022 zo dňa 24.11. 2022. Súhlasí so 

zriadením komisie sociálnej a bytovej, školskej a športovej a samostatnej kultúrnej komisie.  

  

Mgr. Jankulár - odporučil , aby bola mestom vyhlásená výzva , aby mali občania možnosť 

prihlásiť sa do komisií.  

  

Ing. Fačkovcová - pred ustanovujúcim zasadnutím MsZ v roku 2022 bola oslovená široká 

verejnosť. Bol veľký záujem zo strany verejnosti o prácu v zriaďovaných komisiách. Bolo 

pomerne veľa takých, ktorí neboli zvolení do komisií. Plánuje osloviť aj týchto záujemcov, 

ktorí sa prihlásili na zverejnenú výzvu. Bude zverejnená aj ďalšia výzva na doplnenie komisie 

legislatívno právnej a navrhovaných komisií .  

  

Bc. Štefanek - je potrebné, aby predsedovia komisií zosúladili aj harmonogram zasadnutí 

jednotlivých komisií, aby sa termíny zasadnutí neprekrývali a mohli sa členovia komisí 

a predkladatelia materiálu zúčastniť na zasadnutí komisie.  

  

Ing. Kurbel - je potrebné hľadať konsenzus a zosúladiť harmonogram zasadnutí komisií. 

Predkladatelia majú problém ak majú byť na dvoch komisiách zároveň.  

 

Ing. Himpán – podporuje návrh na vytvorenie komisií tak ako je predložený. Počas roka nebol 

na rokovanie MsZ predložený žiadny materiál, ktorý by riešil kultúrnu otázku. Stále komisie 

sú poradným orgánom MsZ. Mal otázku, čo bude kultúrna komisia riešiť k čomu bude 

vytvorená ? 
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Ing. Kurbel – komisie pri MsZ sú poradným orgánom MsZ, majú aj iniciatívnu a kontrolnú 

úlohu. Na rokovanie MsZ neboli predkladané body týkajúce sa kultúrnej činnosti. Toto je 

potrebné zmeniť, aby sa mesto v oblasti kultúry pohlo dopredu. Je potrebné na rokovanie 

MsZ predkladať harmonogram aktivít domu kultúry v jednotlivých obdobiach. Je to jednou 

z hlavných úloh. Vytvorenie samostatnej kultúrnej komisie vytvorí lepšie podmienky pre 

organizovanie kultúrnych podujatí v našom meste. Na stretnutí vedenia mesta so zástupcami 

kultúrnych združení bývalý viceprimátor priznal, že bolo chybným krokom zlúčenie komisie 

sociálnej a kultúrnej.   

  

Ing. Fačkovcová - na rokovaní MsZ boli prerokované otázky rozpočtu domu kultúry, práca 

domu kultúry, SHJ, vianočné trhy. Kultúrna obec v meste Sereď pracuje na koncepcii rozvoja 

kultúry. Komisia má aj kontrolnú činnosť. Môže kontrolovať činnosť domu kultúry. 

  

Bc. Sabová Dudášová - na rokovaní MsZ bola predložená správa hlavnej kontrolórky, ktorá sa 

týkala domu kultúry. K takýmto materiálom sa vedia vyjadriť ľudia, ktorí pracujú v kultúrnej 

oblasti.  

Na zasadnutiach komisie boli riešené otázky dotácií, pripomienkovali sa plánované kultúrne 

podujatia. Riaditeľ domu kultúry sa nezúčastňuje zasadnutí. Toto je ďalším dôvodom na 

zriadenie kultúrnej komisie. Rokovanie komisie sociálnej a kultúrnej je pomerne dlhé, 

prerokováva sa veľa materiálov.   

 

Mgr. Jankulár – podporuje zriadenie samostatnej kultúrnej komisie. Komisia nemá vplyv na 

dom kultúry, je to samostatná rozpočtová organizácia. Komisia  sociálna a kultúrna riešila na 

rokovaniach body týkajúce sa rozpočtu, organizovania vianočných trhov, SHJ. Tieto 

materiály boli braté na vedomie.  

  

PaedDr. Kramárová – podporuje zriadenie kultúrnej komisie, ktorá je poradným 

a iniciatívnym orgánom MsZ. Dom kultúry je samostatná rozpočtová organizácia, ktorá má 

rozhodovať o plánovaných kultúrnych podujatiach. Potrebná je koordinácia činnosti. 

 

JUDr. Klenovič - MsZ zriaďuje dočasné a stále komisie, rozhoduje o názve komisie a aké 

úlohy jej určí. Predložený materiál je z hľadiska procesného v poriadku .  

Podľa jeho názoru mala by byť zverejnená výzva , aby občania mali možnosť prihlástiť sa do 

komisií. MsZ zriaďuje nové komisie.  

Čo sa týka uznesenia je v poriadku – nejedná sa o zmenu Štatútu mesta, ide o prijatie Dodatku 

k Štatútu.  

Správy hlavného kontrolóra z vykonaných kontrol sú predkladané priamo mestskému 

zastupiteľstvu. Nie sú prerokovávané na komisiách.  

Procesne je materiál v poriadku, je na rozhodnutí MsZ či bude schválený a či bude komisia 

schválená ako poradný orgán MsZ. Komisia prerokuje materiály a na rokovaní MsZ vyjadruje 

stanovisko k jednotlivým materiálom.   

 

Ing. Kurbel - podľa vyjadrenia riaditeľa domu kultúry podporuje návrh na zriadenie kultúrnej 

komisie.  
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Mestské zastupiteľstvo prerokovalo  

A.  Zrušilo  

Komisiu sociálnu a kultúrnu a Komisiu školskú, športovú a bytovú, ako stále komisie 

pri Mestskom zastupiteľstve v Seredi, ktoré boli zriadené uznesením č. 228/2022 dňa 

24.11.2022. 

 

B. zriaďuje  

Komisiu sociálnu a bytovú, 

Komisiu školskú a športovú a  

Komisiu kultúrnu, 

ako stále komisie pri Mestskom zastupiteľstve v Seredi 

 

C. určilo náplň práce 

1. Komisie sociálnej a bytovej 

Komisia plní najmä tieto úlohy: posudzuje žiadosti občanov o jednorazové sociálne 

dávky a posudzuje žiadostí o dotácie v zmysle všeobecne záväzného nariadenia mesta 

Sereď o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Sereď v sociálnej oblasti. Zaujíma 

stanoviská ku koncepčným materiálom v sociálnej oblasti, vydáva stanoviská 

k prenajímaniu mestských bytov a k prevodu vlastníctva mestských bytov. 

 

2. Komisie školskej a športovej 

Komisia plní najmä tieto úlohy: posudzuje žiadosti o dotácie v zmysle všeobecne 

záväzného nariadenia mesta Sereď o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Sereď pre 

oblasť športu, mládeže, výchovy a vzdelávania, schvaľuje výzvy, kritériá a návrhy na 

oceňovanie športovcov, pedagógov a žiakov, prerokováva materiály predkladané na 

rokovanie mestského zastupiteľstva, vypracováva k nim stanoviská a odporúčania.  

3. Komisie kultúrnej  

Komisia plní najmä tieto úlohy: posudzuje žiadosti o dotácie v zmysle všeobecne 

záväzného nariadenia mesta Sereď o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Sereď 

v oblasti kultúry. Napomáha pri ochrane kultúrnych pamiatok a správe a údržbe 

miestnych historických pamiatok, organizovaní kultúrnych podujatí v meste, zvoláva 

spoločné stretnutia s inými kultúrnymi inštitúciami, ktoré sídlia v meste Sereď 

a spolupracuje s nimi, tvorí a koordinuje kalendár kultúrnych podujatí na kalendárny 

rok.  

 

D. zvolilo  

1.  Mgr. Jána Jankulára za predsedu Komisie sociálnej a bytovej  

2.  PaedDr. Slávku Kramárovú za predsedníčku Komisie školskej a športovej  

3.  Ing. Martinu Hilkovičovú za predsedníčku Komisie kultúrnej  
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E. zvolilo  

1. členov Komisie sociálnej a bytovej 

a) poslancov  

 Bc. Antona Dúbravca,  

 b) odborníkov z radov obyvateľov mesta a iných osôb 

     Vlastu Gašparíkovú, Bc. Reginu Kružlíkovú, Mgr. Luciu Vargovú  Droppovú, 

     Jozefa Valábka . 

 

2. členov Komisie školskej a športovej 

a) poslancov  

Bc. Antona Dúbravca, prof. Ing. Ľubomíra Švorca, DrSc, Bc. Erika Štefaneka,  

 

b) odborníkov z radov obyvateľov mesta a iných osôb 

Jozefa Blaha, Mgr. Martina Lámalu, Boženu Vydarenú, Ing. Martina Slahučku, 

Ing.Stanislava Horvátha 

 

3.  členov Komisie kultúrnej 

a) poslancov  

Bc. Miroslavu Sabovú Dudášovú 

 

b) odborníkov z radov obyvateľov mesta a iných osôb 

 Patrika Eckerta, DiS. Art. Dagmar Šajbidorovú 

 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo  

Dodatok č. 3 k Štatútu mesta Sereď zo dňa 11.04.2019 v znení Dodatku č. 1 zo dňa 

25.06.2020 a Dodatku č. 2 zo dňa 04.11.2021. 

Hlasovanie: prítomných 18, za 17, proti 0, zdržal sa 1 

 

10/B Vzdanie sa členstva v Legislatívno právnej komisii Mestského zastupiteľstva 

v Seredi  

JUDr. Klenovič - na základe toho, že bol zvolený MsZ za hlavného kontrolóra mesta Sereď, 

informoval MsZ, že sa vzdáva poslaneckého mandátu a tiež funkcie člena legislatívno právnej 

komisie. Predsedníctvo komisie patrí poslancovi. Ako hlavný kontrolór má možnosť 

zúčastňovať sa na zasadnutiach komisií.  

Poďakoval všetkým za spoluprácu pri vykonávaní práce v legislatívno právnej komisii.  

 

Ing. Kurbel - poďakoval p. Klenovičovi za vykonanú prácu v tejto komisii.   

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a zobralo na vedomie  

vzdanie sa členstva v Legislatívno-právnej komisii Mestského zastupiteľstva v Seredi 

JUDr. Milošom Klenovičom. 

Hlasovanie: prítomných 18, za 18, proti 0, zdržalo sa 0 
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10/C Voľba predsedu Legislatívno právnej komisie Mestského zastupiteľstva v Seredi 

Ing. Kurbel - uviedol materiál. Rokoval s poslancom JUDr. Irsákom o možnosti vykonávania 

predsedu legislatívno právnej komisie. Pred ustanovujúcim zasadnutím MsZ v roku 2022 

prejavil záujem o vykonávanie funkcie predsedu. Má záujem aj teraz .  

  

 Mgr. Jankulár - predložil poslanecký návrh, navrhol JUDr. Červeňovú do funkcie 

predsedníčky legislatívno právnej komisie.  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo  

poslanecký návrh predložený Mgr. Jankulárom - za predsedníčku komisie legislatívno 

právnej JUDr. Editu Červeňovú  

Hlasovanie: prítomných 0, za 0, proti 0, zdržalo sa 0 

 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a zvolilo  

JUDr. Editu Červeňovú za predsedníčku Legislatívno-právnej komisie Mestského 

zastupiteľstva v Seredi. 

Hlasovanie: prítomných 17, za 9, proti 3, zdržalo sa 5 

 

 

11. Koncepcie rozvoja mesta Sereď na roky 2024 – 2028 

11/A. Program rozvoja bývania v meste Sereď na roky 2024 – 2028 

Phdr. Adamčíková – uviedla predložený materiál. V zmysle zákona o obecnom zriadení bol 

spracovaný materiál Program rozvoja bývania v meste Sereď na roky 2024 – 2028. Platnosť 

tohto dokumentu končí v roku 2023, je potrebné schváliť novú koncepciu. Materiál bol 

prerokovaný na komisii školskej, športovej a bytovej. K predloženému materiálu neboli 

predložené pripomienky.  

  

PaedDr. Kramárová - školská, športová a bytová komisia prerokovala predložený Program 

rozvoja bývania v meste Sereď a odporúča ho schváliť.  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo  

Program rozvoja bývania v meste Sereď na roky 2024 – 2028 bez pripomienok. 

Hlasovanie: prítomných 14, za 14, proti 0, zdržalo sa 0 

 

11/B. Komunitný plán sociálnych služieb mesta Sereď na roky 2024 – 2028 

Phdr. Adamčíková – uviedla predložený materiál. V zmysle zákona o sociálnych službách 

a živnostenskom podnikaní bol spracovaný Komunitný plán sociálnych služieb mesta Sereď 

na roky 2024 – 2028. Platný Komunitný plán sociálnych služieb bol vypracovaný do roku 

2023. Na ďalšie obdobie je potrebné prijať nový komunitný plán sociálnych služieb. 

Pripomienky neboli predložené.   

Mgr. Jankulár - komisia sociálna a kultúrna prerokovala tento návrh Komunitného plánu 

sociálnych služieb  mesta Sereď a odporúča ho schváliť.  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo  

Komunitný plán sociálnych služieb mesta Sereď na roky 2024 – 2028 bez pripomienok. 

Hlasovanie: prítomných 15, za 15, proti 0, zdržalo sa 0 
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12. Ocenenie občanov a kolektívov mesta Sereď – predloženie návrhov na rozhodnutie 

o udelení ocenení 

JUDr. Lauko MBA - uviedol predložený materiál. Pri oceňovaní kolektívov a jednotlivcov sa 

vychádza z VZN o udeľovaní ocenení. Mestský úrad vyhlásil výzvu na predloženie návrhov 

na ocenenie. V zmysle tohto VZN je možné udeliť dva druhy ocenení čestné občianstvo mesta 

Sereď a cenu mesta Sereď. V určenom termíne boli predložené návrhy na ocenenie občanov a 

kolektívov. Boli predložené dva návrhy na udelenie čestného občianstva mesta Sereď a tri 

návrhy na udelenie ceny mesta pre jednotlivcov a jeden návrh na udelenie ceny mesta pre 

kolektív.  

Pri udelení ocenenia čestné občianstvo mesta Sereď je potrebná 3/5 väčšina poslancov a pri 

udelení ocenenia cena mesta Sereď je potrebná nadpolovičná väčšina poslancov. Materiály 

boli poslancom poslané v písomnej forme.  

Na udelenie čestného občianstva mesta Sereď boli navrhnutí Juraj Čičo a Mgr. Milan Novák. 

Pánovi Novákovi bola v minulosti udelená cena primátora mesta Sereď a cena mesta Sereď. 

Toto nevylučuje to, aby mu nemohlo byť udelené navrhované ocenenie.  

Boli predložené návrhy na udelenie ocenenia cena mesta Sereď pre Moniku Kunovú, PhDr. 

Ervínovi Blažekovi, Ing. Ondrejovi Urbanovi a kolektívu tanečnej skupiny LY DANCE 

UNITED .  

 

Mgr. Jankulár - komisia sociálna a kultúrna prerokovala predložený materiál. Stotožnila sa 

s predloženýmiu návrhmi okrem  návrhu na pána Čiča, ktorému bolo navrhované udelenie 

ceny čestné občianstvo mesta Sereď. Bol niekoľnásobným darcom krvi, za čo bol ocenený. 

Podľa jeho názoru, by odporučil udelenie ceny mesta Sereď pre p. Čiča. Komisia však musí 

prihliadať na predložený návrh a neodporučila udelenie čestného občianstva mesta Sereď pre 

p. Čiča.  

Pán Novák bol v minulosti ocenený inými cenami. Návrh na udelenie čestného občianstva 

mesta Sereď odporúča udeliť p. Novákovi za jeho prácu vykonávanú na poste dlhoročného 

učiteľa a jeho dlhodobého pôsobenia v oblasti športu s mládežou .   

  

PaedDr. Kramárová - školská, športová a bytová komisia prerokovala predložené návrhy na 

udelenie ocenení. Komisia odporučila udeliť ocenenie pre p. Blažeka, ktorý dlhodobo pôsobil 

v Seredi a taktiež pre p. Nováka.  

Udelenie navrhovaných ocenení vníma ako niečo neštandardné, netuctové. Podľa jej názoru je 

potrebné prihliadať na to, za čo je oceňovanie navrhované, aby to neskĺzlo do bežnej roviny.  

Je viac občanov, ktorí bezplatne darovali krv. Udeliť ocenenie čestné občianstvo mesta Sereď 

pre p. Čiča sa jej zdá nevhodné.  

Mesto každoročne organizuje oceňovanie mládeže, športovcov, žiakov škôl z rôznych oblastí 

primátorom mesta. Či by nebolo vhodné oceniť kolektívv – tanečnej skupiny LY DANCE 

UNITED cenou primátora mesta za reprezentáciu mesta v tejto oblasti kultúry. Táto skupina 

sa zúčastňuje na kultúrnych podujatiach organizovaných v meste, získala aj medzinárodné 

ocenenie. Prikláňa sa k tomu, aby boli ocenení jednotlivci.  
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Bc. Sabová Dudášová - pani Kunová získala čestný titul majsterky ľudovo umeleckej výroby. 

Toto ocenenie dostala od Ministerky kultúry SR za tvorbu v ľudovo umeleckej výrobe. 

O udeľovaní ocenenia rozhoduje ÚĽUV a odborníci v oblasti kultúry. Pani Kunová 

reprezentovala mesto v tejto oblasti.  

 

JUDr. Klenovič - v zmysle platného VZN MsZ schvaľuje ocenenie čestné občianstvo mesta 

Sereď a cenu mesta Sereď. Ak by MsZ chcelo udeľovať iné ocenenia pre občanov 

a kolektívy, potrebné je zmeniť VZN o udeľovaní ocenení.  

Podľa platného VZN o udeľovaní ocenení v §1 ods. 2, je uvedené komu môže byť udelené 

ocenenie mesta Sereď podľa jednotlivých oblastí. Podľa ustanovenia v písm. e/ - je to 

v oblasti zdravotníctva za bezplatné darovanie krvi a záchranu života. Nie je bezpredmetné 

udeliť  ocenenie, čo sa týka ocenenia pána Čiča, ktorý viac ako stokrát daroval bezplatne krv.  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a 

udelilo 

Jurajovi Čičovi ocenenie mesta Sereď „Čestné občianstvo mesta Sereď“ 

Hlasovanie: prítomných 17, za 8, proti 6, zdržali sa 3  

Uznesenie nebolo prijaté  

  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a 

udelilo  

Mgr. Milanovi Novákovi ocenenie mesta Sereď „Čestné občianstvo mesta Sereď“;  

Hlasovanie: prítomných 16, za 16, proti 0, zdržalo sa 0  

 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a 

udelilo 

Monike Kunovej ocenenie mesta Sereď „Cena mesta Sereď“; 

Hlasovanie: prítomných 16, za 15, proti 0, zdržal sa 1  

 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a 

udelilo 

PhDr. Ervínovi Blažekovi ocenenie mesta Sereď „Cena mesta Sereď“; 

Hlasovanie: prítomných 16, za 16, proti 0, zdržalo sa 0  

     

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a 

udelilo 

Ing. Ondrejovi Urbanovi ocenenie mesta Sereď „Cena mesta Sereď“; 

Hlasovanie: prítomných 16, za 16, proti 0, zdržalo sa 0  

 

 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a 

udelilo 

kolektívu skupín deti 1, deti 2, juniori a mládež tanečnej skupiny LY DANCE UNITED 

ocenenie mesta Sereď „Cena mesta Sereď“.  

Hlasovanie: prítomných 16, za 10, proti 1, zdržali sa 5 
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13. Návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa ruší VZN mesta Sereď č. 1/2015 o financovaní 

základnej umeleckej školy, materských škôl a školských zariadení zriadených v meste 

Sereď v znení neskorších nariadení 

Mgr. Kováčová – uviedla predložený materiál. Na základe zmeny legislatívy, obce a mestá 

nie sú povinné určovať výšku nákladov na prevádzku a mzdy pre ZUŠ, MŠ a školské 

zariadenia formou VZN. Z toho dôvodu bol predložený návrh na zrušenie VZN č. 1/2015 

o financovaní ZUŠ, MŠ a školských zariadení zriadených v meste Sereď.  

 

PaedDr. Kramárová - školská, športová a bytová komisia prerokovala predložený materiál 

a odporúča uzniesť sa na predloženom návrhu.  

  

JUDr. Čeveňová – legislatívno právna komisia prerokovala materiál a odporúča uzniesť sa na 

VZN.  

 

Mgr. Karmažín – finančná a majetková komisia prerokovala predložený návrh a odporúča 

uzniesť sa na VZN.  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a uznieslo sa 

na všeobecne záväznom nariadení mesta Sereď č. 9/2023 zo dňa 16.11.2023, ktorým sa 

ruší všeobecne záväzné nariadenie mesta Sereď č. 1/2015 o financovaní základnej 

umeleckej školy, materských škôl a školských zariadení zriadených v meste Sereď v 

znení neskorších nariadení. 

Hlasovanie: prítomných 17, za 17, proti 0, zdržalo sa 0 

 

14. Návrh VZN mesta Sereď o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Sereď 

Mgr. Kováčová - uviedla predložený materiál. VZN bol pripravené na septembrové rokovanie 

MsZ. Do tohto návrhu VZN boli zapracované pripomienky zo strany členov komisií 

a občanov mesta. Legislatívno právna komisia odporučila prijať pripomienky, čo sa týka 

zostavovania VZN.  

K VZN boli predložené pripomienky poslankyne Sabovej Dudášovej. Na základe toho bolo 

poslancom zaslané vyhodnotenie pripomienkového konania.  

Ako predkladateľ a spracovateľ VZN s niektorými predloženými pripomienkami sa stotočnila 

a s niektorými nie. Podľa prijatých pravidiel k tvorbe VZN - ak sa predkladateľ nestotoční 

s predloženými pripomienkami nasleduje rozporové konanie a následne o tomto rozporovom 

konaní by mala rozhodnúť legislatívno právna komisia. Prerokovala pripomienky 

s predkladateľkou. Pani poslankyňa netrvala na zapracovaní pripomienok, s ktorými sa 

spracovateľka nestotožnila. Zasadnutie LPK sa nekonalo, komisia nebola uznášania schopná. 

Materiál bol zverejnený. Poslancom bol pred rokovaním MsZ zaslaný návrh VZN 

s pripomienkami, s ktorými sa ako predkladateľka stotožnila. 

S JUDr. Klenovičom - bolo prerokované znenie ustanovenia týkajúce sa oprávnených 

výdavkov a to sú mzdy, odmeny, náhrady cestovných výdavkov, služby a tovary súvisiace 

s realizáciu projektu. Podľa jeho vyjadrenia toto nie je potrebné mať vo VZN.  
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Ako spracovateľka VZN odporučila presunúť toto ustanovenie do § 3 - vo výzve sa upravia 

oprávnené výdavky, ktoré môže žiadateľ žiadať. V minulosti sa stávalo, že dostali žiadosť na 

poskytnutie dotácie na vybudovanie hracieho ihriska, čo patrí do kapitálových výdavkov. 

Žiadatelia môžu pýtať dotáciu len na bežné výdavky v rámci realizácie projektu. Konkrétna 

výzva môže upravovať výdavky špeciálnym spôsobom. 

Odporučila ustanovenie v §2 ods. 10 – oprávnené výdavky presunúť do § 3 ods. 2 – kde je 

možné bližšie špecikovať oprávnené výdavky súvisiace s projektom.  

Predložila návrh uznesenia, kde je uvedené, že MsZ sa uznáša na VZN s tými pripomienkami 

s ktorými sa stotožnil predkladateľ materiálu v rámci pripomienkového konania. 

Bc. Sabová Dudášová - poďakovala predkladateľke materiálu za konštruktívnu spoluprácu pri 

tvorbe VZN o dotáciách. Pripomienky, ktoré k návrhu VZN predkladala, neboli iba jej . 

V rámci komunitného centra Priestor - združujú aj mimovládne organizácie aj s týmito 

organizáciami to bolo konzultované. Veľa zástupcov týchto subjektov sa vyjadrovali k tomu 

návrhu. V § 4 ods. 1 bola prijatá pripomienka o elektronickej forme - či toto platí.  

Mgr. Kováčová - toto ustanovenie bude zapracované do VZN.  

Mgr.Karmažín - finančná a majetková komisia prerokovala predložený návrh VZN 

a odporúča uzniesť sa na predloženom VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Sereď.  

Predložil poslanecký návrh, aby dotácia, ktorá je do výšky 5000 bola schvaľovaná 

primátorom a nad 5000 € MsZ. 

JUDr. PhDr. Tóth - odporučil doplniť v § 3 ods. 2 slovo „najmä“... 

 

Mgr. Kováčová - podľa zákona o účtovníctve a rozdelenia kategórií - 610 sú mzdy, 620 

odvody, 630 tovary a služby, 640 odmeny mimo pracovného pomeru. V týchto kategóriách sú 

uvedené všetky výdavky.  

 

Bc. Sabová Dudášová - poskytovaeľ dotácie si určí čo sú oprávnené a čo sú neoprávnené 

výdavky. Treba určiť jasné kategórie.  

  

Mgr. Jankulár - sociálna a kultúrna komisia prerokovala predložený návrh VZN a odporúča 

uzniesť sa na predloženom návrhu.  

  

PaedDr. Kramárová - školská, športová a bytová komisia prerokovala predložený návrh VZN 

o poskytovaní dotácií a odporúča uzniesť sa na predloženom návrh VZN.  

 

JUDr. Červeňová – legislatívno právna komisia prerokovala návrh VZN a odporúča uzniesť 

sa na predloženom návrhu VZN o poskytovaní dotácií. Boli zapracované všetky pripomienky, 

ktoré legislatívno právna komisia predložila.  
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JUDr. Klenovič - podmienky poskytovania dotácií mali byť v zmysle pripomienok zahrnuté v 

§ 2 - toto sú pravidlá na poskytovanie dotácie . Dotáciu je možné použiť podľa ustanovení § 1 

ods. 3 a spôsobom podľa podmienok zmluvy. Pripomienky by bolo možné zahrnúť do 

zmluvy, ktorá je záväzná pre obidve strany, aby žiadatelia vedeli, na čo je možné dotáciu 

použiť. Predložený návrh by bol zakomponovaný v rámci výziev. Vo výzve by bol priamo 

uvedený spôsob použitia dotácie. Ak by dotácia bola poskytnutá, podmienky by boli uvedené 

v zmluve.  

  

Mgr. Kováčová – je potrebné prijať poslanecké návrhy a následne bude prijaté celé VZN.  

 

Mgr. Karmažín – predložil poslanecký návrh  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo  

poslanecký návrh predložený Mgr. Karmažínom -  

v § 2 ods. 3) písm. a) zmeniť číslovku „10 000“ číslovkou „5 000“  

a § 2 ods. 3) písm. b) zmeniť číslovku „10 000“ číslovkou „5 000“  

Hlasovanie: prítomných 13, za 11, proti 0, zdržali sa 2 

 

 

JUDr. PhDr. Tóth - predložil poslanecký návrh  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo  

Schvaľuje  

Poslanecký návrh predložený JUDr. PhDr. Tóthom -  

1. Z pripomienkového konania § 2 vypustiť ods. 10  

2. v § 3 vložiť ods. 2 v znení:  

„2) V znení konkrétnej výzvy je možné bližšie určiť špecifikáciu oprávnených 

výdavkov, ktorými sú najmä: 

a) mzdy zamestnancov žiadateľa vrátane povinných odvodov zamestnávateľa, 

ktorí sa preukázateľne zúčastňujú na zabezpečovaní aktivít uvedených v 

žiadosti, a to v rozsahu, v ktorom zabezpečovanie týchto aktivít zasahuje do 

ich riadneho pracovného času,  

b) odmeny pre osoby, ktoré zabezpečujú aktivity projektu na základe dohôd o 

prácach vykonávaných mimo pracovného pomeru,  

c) náhrady preukázaných cestovných výdavkov (v zmysle Zákona č. 283/2002 o 

cestovných náhradách v znení neskorších predpisov), 

d) preukázané skutočné výdavky za dodanie tovarov a služieb, ktoré priamo 

súvisia so zabezpečením aktivít uvedených v žiadosti.  

Odseky 2 a 3 označiť ako odseky 3 a 4.  

Hlasovanie: prítomných 18, za 17, proti 0, zdržal sa 1 

 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a uznieslo sa 

na všeobecne záväznom nariadení mesta Sereď č. 10/2023 o poskytovaní dotácií 

z rozpočtu mesta Sereď s pripomienkami, ktoré predkladateľ akceptoval vo 

vyhodnotení pripomienkového konania a v zmysle schválených poslaneckých návrhov 

JUDr. PhDr. Tótha a Mgr. Karmažína.  

Hlasovanie: prítomných 16, za 13, proti 2, zdržal sa 1 
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15. Návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Sereď č. 7/2017 

o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi v znení 

neskorších nariadení 

 

Bc. Vohláriková - uviedla predložený materiál. Predložené pripomienky legislatívno právnej 

komisie boli zapracované do návrhu VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 

stavebnými odpadmi. Jednou z pripomienok bola definícia pôvodcu odpadov  § 2 písm. c/ - 

FO užívajúca záhradu na iný účel ako na podnikanie, s ktorou sa komisia nestotožnila. Táto 

definícia bola z návrhu VZN vypustená. Z toho vyplýva, že pôvodca odpadov – FO má nárok 

okrem hnedej nádoby  aj na 25 kusov vriec na rodinný dom a rok. Navrhované je obmedzenie 

zberu vriec. Je to z dôvodu zníženia nákladov. Taktiež mesto nemá možnosť zabezpečovať 

zber týchto vriec podľa harmonogramu. Prišlo k meškaniu zberu vriec, a z toho dôvodu bolo 

zo strany občanov veľa podnetov. Vozidlo , ktorým je zabezpečovaný zber vriec nie je 

v dobrom technickom stave. V časejeho opravy boli využívané vozidlá určené na údržbu. Tie 

potom  chýbali vozidlá pri zabezpečovaní činností súvisiacich s údržbou mesta.  

Pri rodinných domoch nebolo možné odkontrolovať množstvo vriec. Mesto má za posledné 4 

roky skoro rovnakú mieru vytriedcenia, okolo 40 % , čo je nepostačujúce, nakoľko má  

Slovenská republika záväzok, že do roku 2030 bude skládkovať len 10 % odpadov.  

Zber prostredníctvom vriec je pre mesto neefektívny, nakoľko sú vrecia následne uložené na 

zbernom dvore.  

Spracovatelia BIO odpadu nechcú spracovať tento odpad prostredníctvom vriec. Z toho 

dôvodu sa vykonáva na zbernom dvore triedenie, ktoré zabezpečujú klienti OZ Teen 

Challenge Slovakia.  

Občania bývajúci pri zbernom dvore sa sťažujú na zápach z BIO odpadu. Znehodnocuje im to 

bývanie. Znížením, počtu vriec by mesto chcelo znížiť množstvo BIO odpadu skladovaného 

na zbernom dvore.  

V zmysle vyhlášky 371/2015 , ktorou sa vykonávajú niektoré ustanovenia zákona o odpadoch 

je uvedené koľko litrov na jednu osobu a rok je mesto povinné poskytnúť na zber. Zberom 

hnedej nádoby lx za 7 dní a 25 vriec/RD/rok je poskytované občanom 6350 litrov na osobu  

a rok.  

Od 1.1. 2024 je mesto povinné zabezpečiť zber kuchynského odpadu. Na zabezpečenie tejto 

služby je potrebné zabezpečiť verejné obstarávanie. 

  

Mgr. Karmažín - finančná a majetková komisia prerokovala návrh VZN o nakladaní s 

komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi a neodporúča uzniesť sa na 

predloženom VZN, ktorým sa mení VZN č. 7/2017..  

JUDr. Červeňová - legislatívno právna komisia prerokovala návrh VZN o nakladaní s 

komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi a po zapracovaní pripomienok, ktoré 

legislatívno právna komisia predložila na zasadnutí LPK dňa 7.11. 2023 boli zapracované, 

odporúča uzniesť sa na predloženom VZN.  
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Ing. Himpán - komisia pre rozvoj mesta a ŽP prerokovala návrh VZN o nakladaní s KO 

a DSO a ktorým sa mení VZN č. 7/2017 a odporúča uzniesť sa na predloženom VZN 

o nakladaní s KO a DSO.  

  

Mgr. Karmažín - MsZ odsúhlasilo zber BIO odpadu formou hnedých nádob 1x za 14 dní 

a formou vriec. Občania si zvykli na tento  spôsob zberu. Do vriec je dávaná iba tráva, aby 

nedochádzalo k poškodeniu vreca. Predložil poslanecký návrh, aby sa ponechal  zber hnedých 

nádob a čiernych vriec v takom režime ako doteraz, aby občania mali zabezpečený zber 

a neukladali odpad na iné miesta. 

  

Bc. Štefanek - podľa jeho názoru čierne vrecia sú zneužívané pri zbere BIO odpadu. Niektorí 

majitelia nehnuteľností vykladajú veľké množstvo čiernych vriec s odpadom. Je potrebné 

riešiť túto formu zberu BIO odpadu.  

  

Bc. Vohláriková - mesto nie je schopné v takomto rozsahu zabezpečiť zber čiernych vriec. 

Bolo predložených veľa požiadaviek od občanov, aby bol umožnený zber nádob. Mesto 

nedokáže dodržiavať harmonogram zberu čiernych vriec, keď príde k poruche vozidla.  

 

Mgr. Karmažín - doteraz táto činnosť fungovala. Nie je dôvod na rušenie tejto služby pre 

občanov. Podľa vyjadrenia predkladateľky je toto nadštandardná služba. Mesto plánuje zvýšiť 

poplatky za odpady. Podľa jeho názoru je potrebné zabezpečovať pre občanov tieto činnosti 

tak ako boli doteraz.   

 

Bc. Vohláriková - prichádza k vybudovaniu nových ulíc a nárastu rodinných domov. Vozidlo, 

ktoré mesto má k dispozícii si vyžaduje veľké náklady na opravu a údržbu. Mesto nemá 

vybavenie na zabezpečenie zberu vriec.  

 

Ing. Kurbel - režim zberu BIO odpadov v meste  je nadstavený jeden rok. Na základe 

vyhodnotenia tejto činnosti sa ukazuje, že to nie je dobré. V minulosti bol zber hnedých nádob 

zabezpečovaný lx za 7 dní. Počet vriec narastá. Je potrebné zaviesť reguláciu vriec s BIO 

odpadom. Keď údržba nestíhala zabezpečovať zber vriec, ľudia sa sťažovali, že im neboli 

vrecia odvezené. Občania majú možnosť ukladať odpad na zbernom dvore nepretržite. Do 

hnedých nádob je možné uložiť aj konáre. Mesto nedokáže zabezpečovať nepretržitý odvoz 

vriec s BIO odpadom z celého mesta. Je potrebné limitovať počet vriec.  

 

Bc. Vohláriková - bol stanovený limit 25 vriec pre občanov, majú možnosť ukladať odpad na 

zberný dvor. Navrhovaný je odvoz hnedej nádoby lx za 7 dní, a vriec 1x za 14 dní. 

  

Mgr. Karmažín - podľa jeho návrhu je potrebné zachovať zber BIO odpadu tak ako bol 

zabezpečovaný doteraz.  

  

Ing. Himpán - podľa predloženého návrhu zber hnedých nádob má byť zabezpečovaný lx za 7 

dní, zber vriec lx za 14 dní, konáre a zelený odpad bude zbieraný sezónne na jar a na jeseň.  

V minulom období bol zabezpečovaný zber vriec aj konárov. Je za to, aby zber BIO odpadu 
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bol ponechaný v takom režime ako bol doteraz. Pokiaľ BIO odpad nebude zbieraný, budú 

tvorené čierne skládky za hrádzou. Podľa jeho názoru je mesto schopné zabezpečiť tieto 

služby pre občanov  aj v budúcnosti , keď nebudú zbierané konáre.  

 

Mgr. Jankulár - je problém s odvozom vriec. Usporené finančné prostriedky, či by nebolo 

možné využiť na nákup nového vozidla alebo opraviť to ktoré mesto má , aby bolo rentabilné.  

 

Bc. Vohláriková - 30 tis eur úspora by bola, ak by nebola zabezpečovaná služba zberu nádob 

na 1x za 7 dní. Obstaranie nového vozidla je proces a v súčasnosti nemáme informáciu kedy 

by vozidlo bolo dodané. Potrebné je riešiť zber v budúcom roku nakoľko je to povinnosť zo 

zákona. Ak by išlo vozidlo do opravy na dlhé obdobie, nevieme  zabezpečiť ďalšie činnosti 

v oblasti údržby. Cca 30 tis by sa ušetrilo na odpadoch, ale náklady by sa zvýšili na údržbe. 

Údržba je platená externej firme. Externou firmo sú zabezpečované orezy kríkov a stromov.  

Spracovateľské firmy, ktoré odoberajú BIO odpad nemajú záujem o hnilobný odpad 

pochádzajúci z vriec.  

 

JUDr. Klenovič  

-Podal vyjadrenie , prečo bolo vypustené ustanovenie kategória pôvodcu odpadu z návrhu 

VZN. Podľa zákona 582/2004 - poplatníkom je fyzická osoba , ktorá má na území mesta 

trvalý pobyt alebo užíva nehnuteľnosť. Jednou z nehnuteľností aj záhrady , ovocné sady, 

vinice. V súvislosti s návrhom VZN o určovaní poplatku za KO a DSO došlo ku konfliktu. 

V návrhu bol definovaný paušálny poplatok pre všetkých aj pre užívateľov záhrad. Týmto 

osobám bola navrhovaná ďalšia platba . Tieto osoby by boli duplicitne zaťažené poplatkom. 

Následne boli upravené ďalšie ustanovenia.   

 

Mgr. Karmažín – predložil poslanecký návrh  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo  

poslanecký návrh Mgr. Karmažína - ponechať vývoz hnedých nádob na BIO odpad 1x 

za 14 dní , zber čiernych vriec s BIO odpadom neobmedzene tak ako bolo doteraz.  

Hlasovanie: prítomných 18, za 7, proti 6, zdržali sa 5 

Uznesenie nebolo prijaté  

 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a uznieslo sa 

na Všeobecne záväznom nariadení mesta Sereď č.11/2023 zo dňa 16.11.2023, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Sereď č. 7/2017 zo dňa 14.12.2017 o 

nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi v znení neskorších 

nariadení bez pripomienok. 

Hlasovanie: prítomných 18, za 12, proti 3, zdržali sa 3 

 

16. Návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Sereď č. 9/2018 

o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v znení 

neskorších predpisov 

Bc. Vohláriková -uviedla predložený materiál. Pri stanovení poplatku za komunálne odpady 
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a drobné stavebné odpady postupujeme v zmysle zákona o odpadoch . Navrhované je 

navýšenie poplatku o 20 %. Úľava je poskytovaná dôchodcom nad 62 rokov, ZŤP a občanom 

v hmotnej núdzi. Bol stanovený paušál.  

Podnikatelia, ktorí nemali nádobu, si kupovali označené vrecia na likvidáciu komunálneho 

odpadu. Stávalo sa, že si kúpili niekoľko vriec a potom už neprišli, neboli informácie ako 

riešia likvidáciu odpadu. Mesto sa rozhodlo vyrubovať im poplatok formou rozhodnutia za 

tieto vrecia. V zmysle zákona o odpadoch sú podnikatelia povinní platiť obciam a mestám, 

kde majú sídlo resp. prevádzku. Každý rok musia platiť tento poplatok.  

 

Ing. Himpán - komisia pre rozvoj mesta a ŽP prerokovala predložený návrh VZN o miestnom 

poplatku za KO a DSO a odporúča MsZ ho schváliť.  

 

Mgr. Karmažín – finančná a majetková komisia prerokovala návrh VZN a odporúča uzniesť 

sa na predloženom VZN o miestnom poplatku za KO a DSO. 

 

JUDr. Červeňová – legislatívno právna komisia nezasadala , nebola uznášania schopná, 

neprerokovala návrh VZN. 

 

Mgr. Karmažín - požiadal o vysvetlenie k poplatku za vrecia. Keď občan bude chcieť viac 

vriec ako bolo stanovené, bude poplatok 1,50/ vrece. 

 

Bc. Vohláriková – poplatok za vrecia bude ako doteraz pre PO a FO-P. Pre fyzickú osobu bol 

poplatok za vrecia vypustený z návrhu VZN.  

  

JUDr. Klenovič - v § 2 vo VZN - stanovuje paušálny poplatok pre fyzické osoby. Zaťažuje i 

všetky fyzické osoby , ktoré sú poplatníkmi podľa zákona.  

Ak by všetky fyzické osoby boli zaťažené paušálnym poplatkom a mali by stanovené 

poplatok za iný odpad, boli by dvakrát zaťažený poplatkom. V súvislosti s paušálom prišlo 

k navýšeniu výšky sadzby. 

Osoby, ktoré užívajú záhradu by sa zaťažovali sadzbou poplatku v zmysle tohto VZN. Toto 

nie je možné takto riešiť.  

V meste nemáme zadefinované rozdelenie územia podľa katastra . Pôvodne sa plánovalo, že 

FO v záhradkárskych oblastiach sa zaťažia poplatkom za BIO odpad. Takto by sa to 

sťahovalo na všetkých, ktorí užívajú záhrady.  

 

Mgr. Karmažín - požiadal o informáciu aká bude výška paušálneho poplatku.  

 

Bc. Vohláriková - paušálny poplatok pre fyzickú osobu je 35,64€/rok, zabezpečený bude 

vývoz hnedej nádoby  1x za 7 dní a 25 ks vriec/rok 1x za 14 dní.   

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a uznieslo sa 

na Všeobecne záväznom nariadení mesta Sereď č. 12/2023 zo dňa 16.11.2023, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Sereď č. 9/2018 zo dňa 13.12.2018 o 

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v znení neskorších 

nariadení bez pripomienok. 

Hlasovanie: prítomných 18, za 14, proti 2, zdržali sa 2 
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17. Návrh VZN mesta Sereď o zákaze používania pyrotechnických výrobkov na území 

mesta 

Bc. Štefanek - uviedol predložený materiál. Je spracovateľom a predkladateľom návrhu VZN 

o zákaze používania pyrotechnických výrobkov na území mesta Sereď, ktorý vypracoval 

spolu s poslancom prof. Ing. Švorcom. Návrh VZN bol predložený v zmysle zákona 

o obecnom zriadení a zákona o výbušninách. Návrh VZN bol prerokovaný na komisiách, 

pripomienky z legislatívno právnej komisie boli zapracované do predloženého návrhu.  

  

JUDr. Červeňová - komisia legislatívno právna prerokovala návrh VZN o zákaz používania 

pyrotechnických výrobkov na území mesta Sereď a odporúča uzniesť sa na tomto návrhu. 

  

Ing. Himpán – komisia pre rozvoj mesta a ŽP – prerokovala predložený materiál a odporúča 

uzniesť sa na predloženom návrhu.  

 

Mgr. Karmažín –finančná a majetková komisia – prerokovala predložený materiál a odporúča 

uzniesť sa na predloženom návrhu.  

 

JUDr. PhDr. Tóth  

– Podľa jeho názoru chýba k tomuto návrhu verejná diskusia od občanov mesta. Na zasadnutí 

LPK odznela informácia, že vychádzali z prieskumu celoslovenského.  

- Zákon č. 58/2014 o výbušninách má byť novelizovaný od 1.1. 2024. VZN bude potrebné upraviť 

podľa tohto novelizovaného zákona. 

- Občania majú možnosť podať žiadosť o povolenie na použitie pyrotechnických výrobkov. 

Schválením VZN sa to bude vzťahovať aj na Silvester. Žiadostí o povolenie použitia 

pyrotechniky môže byť veľa, ako sa mesto s týmto vysporiada a ako vydá rozhodnutie.  

Ing. Himpán - stotožňuje sa s predloženým návrhom. Používaním pyrotechnických výrobkov 

trpia zvieratá, ľudia, deti. Veľa krát sa stalo, že prišlo k úrazom a poškodeniu majetku 

občanov. Nesúhlasí so znením VZN - v časti zákazu. Je potrebné zabezpečiť kontrolu a postih 

za porušenie zákazu. Kto bude zabezpečovať kontrolu? Mestská polícia nevie zabezpečiť 

kontrolu dodržiavania tohto nariadenia, nebude stíhať.  

Vyberať sankcie tiež nie je možné. Podľa jeho názoru je VZN nevykonateľné. Treba počkať 

na prijatie novely zákona o výbušninách a potom prijať VZN. Má dlhoročné skúsenosti so 

zabezpečovaním ohňostroja v meste Sereď. Od občanov boli vypúšťané väčšie ohňostroje ako 

bol mestský ohňostroj.   

 

Mgr. Jankulár - predložený návrh VZN vníma ako signál pre verejnosť, že mesto má záujem 

riešiť túto problematiku. Súhlasí s predrečníkom, že sankcie budú nevymožiteľné. 

 Prijatím novely zákona o výbušninách by mal byť riešený zákaz predaja pyrotechniky. 

Súhlasí s tým, že používanie pyrotechniky obmedzuje starých občanov , deti, zvieratá.  

Podľa jeho názoru by bolo potrebné uvažovať o zabezpečení ohňovej show.  
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Prof. Ing. Švorc - v dôvodovej správe sú informácie o škodlivosti vplyvu pyrotechniky na 

zdravie občanov, vplyve na fyzické aj duševné zdravie. Látky, ktoré sa dostávajú do ovzdušia 

a do podzemných vôd sú karcinogénne látky.  

Novela zákona o výbušninách má platiť až v novom roku. Podľa jeho názoru sú ľudia, ktorí 

pochopia situáciu a nebudú porušovať VZN. Prijatím tohto VZN sa čiastočne môže podariť 

obmedziť používanie pyrotechniky.   

Prieskum sa uskutočnil individuálne medzi obyvateľmi mesta. Aj prostredníctvom 

Seredských noviniek. Na novele zákona aktívne spolupracovali aj zástupcovia slovenskej 

asociácie predajcov pyrotechniky, štátnej ochrany prírody, komory veterinárnych lekárov SR, 

Únie miest a obcí, ZMOS, útulkov a ďalších inštitúcií. 

Podľa jeho názoru návrh VZN je opodstatnený a je potrebné ho schváliť.  

 

JUDr. Klenovič - zákon umožňuje obciam a mestám prijať VZN nad rámec obmedzenia, 

ktorý je ustanovený zákonom č. 58/2014. Mnohé obce a mestá majú prijaté VZN na 

zabezpečenie zákazu používať pyrotechniku. Prijatím VZN nie je možné mestskej polícii 

určovať vykonávanie kontroly dodržiavania tohto VZN. V zákone o mestskej polícii je 

uvedené akú kontrolu môže vykonávať v zmysle VZN.  

Porušením VZN prichádza k spáchaniu priestupku. 

Predloženým návrhom VZN chceme dať signál občanom, aby vymedzené druhy 

pyrotechnických výrobkov neboli používané. Mesto má možnosť rozšíriť zákaz používania 

pyrotechnických výrobkov. Mestská polícia bez spolupráce obyvateľov nemá možnosť 

objasniť priestupok.  

  

Bc. Štefanek - mesto nie je povinné vydať rozhodnutie k žiadosti o povolenie použitia 

pyrotechniky. Návrh VZN bol prerokovaný v komisiách, je tu podpora , aby bolo VZN 

prijaté. Poslanci by mohli byť vzorom pre občanov.  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a uznieslo sa 

na všeobecne záväznom nariadení mesta Sereď č.13/2023 o zákaze používania 

pyrotechnických výrobkov na území mesta Sereď so zapracovanou pripomienkou 

predkladateľa. 

Hlasovanie: prítomných 18, za 16, proti 0, zdržali sa 2 

 

18/B 6. zmena rozpočtu mesta Sereď na rok 2023 

Ing. Florišová – uviedla predložený návrh na 6. zmenu rozpočtu na rok 2023.  

Celková výška na zmenu rozpočtu, ktorá bola uvedená v zverejnenom materiáli predstavovala 

čiastku 138507 €.  

V bežnom rozpočte sa týka zapracovania dotácií na úseku vzdelávania, kompenzácie na 

obmedzenie negatívnych vplyvov inflácie, príjem z dividend zo Záujmového združenia obcí 

Komplex, aktualizáciu vlastných príjmov mesta a rozpočtových organizácií. V kapitálovom 
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rozpočte ide o aktualizáciu rozpočtu projektov - regenerácia vnútroblokov Garbiarska a D. 

Štúra a stavebné úpravy športovísk. V rámci kapitálových výdavkov ide o nákup robotu do ŠJ 

MŠ D. Štúra, dofinancovanie elektroinštalácie na ZŠ J. A. Komenského. Od termínu 

zvejnenia  materiálu na zmenu rozpočtu boli vznesené ďalšie požiadavky. 

 Jedná sa o opravu havarijného stabu rímsy na ZŠ JAK, projekt realizácie fotovoltaickej 

elektrárne na ZŠ J. Fándlyho.  

Po 6. zmene rozpočtu celková výška príjmov a výdavkov by bola 21 812 359 €.  

PaedDr. Kramárová- školská, športová a bytová komisia prerokovala návrh 6. Zmeny 

rozpočtu a odporúča ju schváliť.  

 

Mgr. Karmažín  

- Finančná a majetková komisia prerokovala návrh 6. zmeny rozpočtu na rok 2023 a odporúča 

ju schváliť. 

- Poslancom bol zaslaný list od ŠKF Sereď - žiadajú o navýšenie dotácie. Predložil 

poslanecký návrh, aby dotácia v čiastke 35 tis. € bola odsúhlasená tak ako bola v minulom 

roku. Nevyčerpané finančné prostriedky by mohli byť vyplatené žiadateľom.  Podľa údajov 

uvedených v žiadosti potrebujú finančné prostriedky na to, aby mohli pokračovať vo svojej 

činnosti v ďalšom období. 

 

Ing. Kurbel - toto sa podľa jeho názoru týka budúcoročného rozpočtu , nie predloženej 6. 

zmeny rozpočtu na rok 2023.  

 

Mgr. Jankulár – podľa informácií , ktoré má toto je otázka budúcoročného rozpočtu. V tomto 

roku majú rozpočet pokrytý. V budúcom roku bude mesto riešiť dotáciu na šport . 

V predmetom liste je namietané, že nebolo uskutočnené stretnutie s primátorom mesta so 

športovými klubmi. Bolo by vhodné toto stretnutie uskutočniť aj za účasti poslancov MsZ 

a vypočuť si názory zo strany ŠKF. Všetky športové kluby chcú dostať viac finančných 

prostriedkov. OPodľa jeho názoru je potrebné poriešiť aj otázku členských príspevkov 

v šporltových kluboch. Ak by bol rozpočet v prebytku nebol by problém s podporou 

športových klubov. Mesto však hľadá finančné zdroje na vykrytie rozpočtu. Čiaska 150 tis € 

pre šport je nízka čiastka.   

 

Ing. Kurbel - pre všetky oblasti je málo finančných prostriedkov. Poslanci sa zúčastnili 

prípravy tvorby rozpočtu na ďalšie obdobie. Poskytnutie dotácie pre šport, kultúru, sociálne 

aktivity nie je nárokovateľné. Na uvedený list doručený z ŠKF   zatiaľ nereagoval. Nesúhlasí 

s tým, že by sa neuskutočnilo stretnutie so športovými klubmi. Viacerí poslanci sa zúčastnili 

na tomto stretnutí. Stretnutie sa uskutočnilo v máji a bola z toho urobená zápisnica.  

  

JUDr. Červeňová – zo strany primátora odznela informácia, že stretnutie so športovými 

klubmi sa uskutočnilo. Nie je jasné, či bola dohoda na ďalšom stretnutí, na ktoré sa športovci 

odvolávajú.  
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Ing. Kurbel  

– So zástupcami ŠKF sa uskutočnilo stretnutie viackrát, naposledy na športovom podujatí na 

štadióne.  

-Na pracovnom stretnutí, kde sa zúčastnili aj poslanci bolo hovorené o financovaní klubu, 

o VZN, žiadosti by mali byť z jednej oblasti. V rámci diskusie došiel návrh od člena školskej, 

športovej a bytovej komisie, aby prišlo k navýšeniu dotácie o výšku inflácie 20 % na oblasť 

športu.  

- Športový klub hľadá sponzorov na poskytnutie finančných prostriedkov. Ako primátor bol 

požiadaný, aby získal sponzorov pre futbalový klub. Pri stretnutiach so zástupcami veľkých 

firiem rokoval o možnosti poskytnutia finančných prostriedkov a  podpory pre kluby. Nie je 

úlohou primátora hľadať sponzorov na podporu len jedného športového klubu.   

 

Ing. Fačkovcová – mesto sa snaží byť korektným partnerom voči všetkých občianskym 

združeniam, ktoré v meste pracujú. Poslanci formou mimoriadnej dotácie podporili 

a zachraňovali futbalovú akadémiu. Bolo dohodnuté, že po schválení dotácie sa uskutoční 

stretnutie za účasti poslancov, členov finančnej a majetkovej komisie a členov školskej, 

športovej a bytovej komisie a zástupcov ŠKF. Toto je to stretnutie, na ktoré sa odvolávajú 

zástupcovia ŠKF. Väčšina poslancov sa tohto stretnutia zúčastnila, bola podpísaná aj 

prezenčná listina.  

V uvedenom liste je uvedené, že z dostupných zdrojov majú inormácie, že v budúcom roku 

bude rozpočet pre športové kluby krátený na polovicu. Na stretnutí, ktoré sa uskutočnilo 

k príprave rozpočtu bolo zo strany mesta deklarované, že sa počíta s dotáciami na všetky 

realizované činnosti tak ako tomu bolo v tomto roku. Nebol žiadny návrh na krátenie 

rozpočtu. Podľa jej názoru sú tieto informácie nekorektné voči mestu.  

 

Mgr. Jankulár - predčasné je diskutovať o tomto liste. V decembri bude schvaľovaný rozpočet 

a budú informácie o rozpočte jasnejšie a ako na tom mesto je. Dúfa, že športovci budú 

spokojní v rámci možností aké mesto má.  

  

Mgr. Karmažín – predložil poslanecký návrh, aby pre ŠKF bola odsúhlasená mimoriadna 

dotácia vo výške 35 tis.€ na futbalovú akadémiu.  

Pán  Karmažín poslanecký    návrh stiahol.  

 

Ing. Fačkovcová – predložená žiadosť na poskytnutie dotácie nie je predložená v súlade 

s platným VZN.  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo  

Schválilo  

a) 6. zmenu rozpočtu MESTA SEREĎ na rok 2023 s pripomienkou: 

1. zníženie rozpočtu bežných výdavkov  

Program 4.     Vzdelávanie 

Podprogram 4.11.  Opravy a údržba 

Prvok 4.11.1     Opravy a údržba - bežné  
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09. Vzdelávanie  - 2 578 

635  Opravy a údržba   

635 006 Budov, zariadení, priestorov - 2 578  

 

2. zníženie rozpočtu kapitálových výdavkov 

Program 4.     Vzdelávanie  

Podprogram 4.11.  Opravy a údržba 

Prvok 4.11.2     Opravy a údržba - kapitálové  

 

09. Vzdelávanie  - 8 380 

717 Realizácia stavieb   

717 002 Rekonštrukcia a modernizácia - 8 380  

 

b) rozpočtové opatrenia predložené riaditeľom Domu kultúry Sereď 

c) rozpočtové opatrenia predložené riaditeľkou ZŠ Juraja Fándlyho s pripomienkou: 1. 

zvýšiť kapitálové príjmy základnej školy o 95 439 € o nenávratný finančný príspevok 

na projekt Fotovoltaická elektráreň ZŠ Juraja Fándlyho 

2. zapracovať do rozpočtu kapitálových výdavkov projekt Fotovoltaická elektráreň 

ZŠ Juraja Fándlyho v objeme 106 319 € na znížiť výdavky na projektovú 

dokumentáciu fotovoltaiky o čiastku 2 500 €  

Program 4.     Vzdelávanie 

Podprogram 4.11.  Opravy a údržba ZŠ Juraja Fándlyho 

Prvok 4.11.2     Opravy a údržba - kapitálové  

 

09. Vzdelávanie    +103 819 

7xx  projekt Fotovoltaická elektráreň ZŠ Juraja Fándlyho + 106 319  

716  výdavky na prípravu fotovoltaiky - 2 500  

 

d) rozpočtové opatrenia predložené riaditeľkou ZŠ Jana Amosa Komenského 

s pripomienkou zvýšiť rozpočet bežných výdavkov na opravu havarijného stavu 

rímsy. 

Program 4.     Vzdelávanie 

Podprogram 4.11.  Opravy a údržba ZŠ Jana Amosa Komenského 

Prvok 4.11.1     Opravy a údržba - bežné  
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09. Vzdelávanie – ZŠ Jana Amosa Komenského  + 2 578 

635  Opravy a údržba   

635 006 Budov, zariadení, priestorov + 2 578  

 

e) rozpočtové opatrenia predložené riaditeľkou MŠ D. Štúra  

f) rozpočtové opatrenia predložené riaditeľkou MŠ Komenského  

g) rozpočtové opatrenia predložené riaditeľkou ZUŠ Jána Fischera - Kvetoňa  

Hlasovanie: prítomných 17, za 17, proti 0, zdržalo sa 0 

 

18/C Odmeny poslancov Mestského zastupiteľstva v Seredi  

 Ing. Kurbel - uviedol predložený materiál, ktorý bol do programu MsZ zaradený. Predložil 

návrh, aby poslancom MsZ boli vyplatené odmeny vo výške 800€ pre každého poslanca MsZ. 

Návrh na vyplatenie odmien je predložený v zmysle Zásad o odmeňovaní poslancov MsZ za 

celé funkčné obdobie. Okrem plánovaných rokovaní MsZ boli aj mimoplánované zasadnutia, 

pracovné stretnutia s primátorom a občianskymi združenami k dôležitým bodom rokovania. 

Tento materiál nebol prerokovaný na zasadnutiach komisií. Poslanci MsZ v rámci svojho 

voľného času dobrovoľne pracujú pre mesto a občanov mesta. Preto je navrhované vyplatenie 

mimoriadnych odmien.  

 Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo  

mimoriadnu odmenu vo výške 800,- eur pre týchto poslancov Mestského zastupiteľstva: 

 

1. Oľga Buchová 

2. JUDr. Edita Červeňová 

3. Bc. Anton Dúbravec 

4. Ing. Mária Fačkovcová 

5. Mgr. Matej Godáň 

6. Ing. Martina Hilkovičová 

7. Ing. Ján Himpán 

8. JUDr. Michal Irsák 

9. Mgr. Ján Jankulár 

10. Ing. Rastislav Jurina, PhD. 

11. Mgr. Tomáš Karmažín 

12. PaedDr. Slávka Kramárová 

13. Bc. Miroslava Sabová Dudášová 

14. Ing. Jozef Sečen 

15. Bc. Erik Štefanek 

16. prof. Ing. Ľubomír Švorc, DrSc.  

17. JUDr. Martin Takáč 

18. JUDr. PhDr. Marek Tóth, LL.M. 
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a 

mimoriadnu odmenu vo výške 800 € pre JUDR. Miloša Klenoviča. 

Hlasovanie: prítomných 17, za 15, proti 0, zdržali sa 2  

19. Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Sereď 

JUDr. Lauko MBA – uviedol predložený materiál. Na základe novely zákona o majetku obcí, 

ktorá nadobudla účinnosť od 1.11. 2023 je potrebné schváliť nové Zásady hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Sereď. Novela zákona o majetku obcí bola prijatá aj z dôvodu 

nehospodárneho nakladania s majetkom zo strany obcí a miest.  

Novela je zameraná na zvýšenie transparentného a efektívneho nakladania s majetkom. 

Novela bola rozsiahla v oblasti prevodu a nájmu majetku. Rozsah navrhovaných zmien bol 

zapracovaný do nového návrhu Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom. Platné Zásady 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta by sa mali zrušiť prijatím nových. K príprave 

nových Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom boli uskutočnené pracovné stretnutia aj 

za účasti poslancov. Pripomienky boli zapracované. Návrh „Zásad hospodárenia .... je 

vypracovaný v súlade so zákonmi a všeobecne záväznými predpismi.  

Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta bol prerokovaný v komisiách.  

  

PaedDr. Kramárová - školská, športová a bytová komisia materiál prerokovala a odporúča 

schváliť predložený návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta.  

 

Mgr. Karmažín – finančná a majetková komisia materiál prerokovala a odporúča schváliť 

predložený návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta a navýšiť v prílohe č. 1 

sadzobník stanovujúci minimálne ceny pri prevodoch pozemkov vo vlastníctve mesta o 20 % 

podľa schváleného návrhu. Výška sadzieb pri prenájmoch sa navyšovala koncom roku 2022.  

 

Mgr. Jankulár – sociálna a kultúrna komisia prerokovala predložený materiál a odporúča 

schváliť predložený návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta.  

 

Ing. Kurbel - riaditeľ domu kultúry sa ospravedlnil z rokovania MsZ. Podľa vyjadrenia 

riaditeľa domu kultúry sadzba nájomného počas Vianočných trhov je vysoká. Počas konania 

SHJ je pomerne veľký záujem predajcov zúčastniť sa na SHJ. Pri vianočných trhoch je 

záujem predajcov nízky. Zvýšením nájmu bude problém zohnať predajcov. Stotožňuje sa 

s týmto názorom. Počas organizovania vianočných trhov musí mesto konkurovať veľkým 

mestám.  

  

JUDr. Červeňová - prišlo k novele zákona o majetku obcí. Zásady hospodárenia a nakladania 

s majetkom si preštudovala. Pripomienky, ktoré predložila sa týkali vysokých súm pri 

rozhodovaní primátora o poskytnutí darov. Tieto sadzby boli znížené, ale  nie  tak  ako si 

predstavovala.  

 Vo svojom príspevku poukázala na neupotrebiteľný a prebytočný majetok. V predloženom 

materiáli sú pojmy vysvetlené. Bola tu určená výške 5000€. Podľa jej názoru táto suma 

neohodnocuje neupotrebiteľný a prebytočný majetok. Pokiaľ nepríde k zníženiu ceny , 

o tomto materiáli hlasovať nebude.  
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JUDr. PhDr. Tóth - je to rozsiahly materiál. Pre laika to môže byť problém, nemusí všetkému 

rozumieť. Je na škodu, že LPK nezasadala a nebol tento návrh Zásad podrobnejšie 

prerokovaný na komisii. Podľa jeho názoru z časového hľadiska bolo náročné sa oboznámiť 

s celým materiálom a naštudovať si jednotlivé ustanovenia . Podľa jeho názoru schvaľovanie 

Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta v časovej tiesni nie je správne. Odporučil 

odložiť tento materiál a predložiť ho na schválenie na ďalšie rokovanie MsZ.  

  

Ing. Kurbel – návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom bol poslancom MsZ 

odoslaný mailom 20.10. 2023. Následne bolo zvolané pracovné stretnutie k tomuto návrhu 

s poslancami, ktoré sa uskutočnilo 3.11. 2023. Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s 

majetkom mesta bol prerokovaný na komisiách. Je potrebné schváliť nové Zásady 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta , aby mohli byť riešené majetkové veci v zmysle 

týchto novelizovaných zásad.  

 

 JUDr. PhDr. Tóth – predložil procedurálny návrh – predložený bod odložiť z rokovania MsZ 

a materiál predložiť na ďalšie rokovanie . 

 

 Ing. Kurbel - o procedurálnom návrhu p. poslanca JUDr. PhDr. Tótha je potrebné hlasovať.  

  

JUDr. Lauko - tak ako bolo povedané, mailom bol materiál odoslaný poslancom 20.10.2023 

následne bol prerokovaný na pracovnom stretnutí a v komisiách. Zo strany poslancov boli 

k predloženému materiálu zaslané pripomienky len od JUDr. Červeňovej. Od ostatných 

poslancov neboli žiadne písomné pripomienky predložené.  

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo 

procedurálny návrh predložený JUDr. PhDr. Tóthom - odložiť tento bod Zásady hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Sereď na ďalšie rokovanie MsZ.  

Hlasovanie: prítomných 17, za 10, proti 4, zdržali sa 3 

 

20. Nakladanie s majetkom mesta Sereď 

20/A. Zverenie majetku mesta do správy základných škôl a materských škôl 

1. ZŠ Jana Amosa Komenského v Seredi – obnova športového areálu pri ZŠ Jana 

Amosa Komenského v Seredi 

Mgr. Kováčová – uviedla predložený materiál. Mesto realizovalo projektu – obnova 

športového areálu na ZŠ JAK. Celkové finančné náklady na obnovu športového areálu 

predstavujú čiastku 161 460,88€. V zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta môže mesto zveriť majetok do správy rozpočtovej organizácie. Mesto navrhuje zveriť 

tento majetok do správy ZŠ JAK.  

 

PaedDr. Kramárová - školská, športová a bytová komisia prerokovala návrh na zverenie 

majetku mesta do správy ZŠ JAK a odporúča ho schváliť.  
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Mestské zastupiteľstvo prerokovalo  

A. schválilo 

zverenie majetku mesta Sereď projektu „Obnova športového areálu pri Základnej škole 

Jana Amosa Komenského v Seredi“ do správy Základnej školy Jana Amosa 

Komenského v Seredi s účinnosťou od 01.12.2023 na dobu neurčitú. Obstarávacia cena 

predstavuje 161 460,88 €, odpisy k 30.11.2023 činia 3 365,00 €, zostatková hodnota 158 

095,88 €. 

 

B. uložilo 

do 30.11.2023 uzatvoriť Protokol o zverení majetku do správy Základnej školy Jana 

Amosa Komenského v Seredi v zmysle platnej legislatívy.  

Hlasovanie: prítomných 17, za 16, proti 1, zdržalo sa 0  

 

 

2. ZŠ Juraja Fándlyho – projektová dokumentácia k projektu „Havarijný stav rozvodov 

tepla a teplej úžitkovej vody ZŠ Juraja Fándlyho“ 

Mgr. Kováčová - uviedla predložený materiál. ZŠ J. Fándlyho realizovala odstránenie 

havarijného stavu rozvodov tepla a teplej úžitkovej vody. Mesto predložilo návrh na zveenie 

majetku do správy ZŠ J. Fándlyho 

 Mestské zastupiteľstvo prerokovalo  

A. schváliloe 

zverenie majetku mesta Sereď - Projektovú dokumentáciu k projektu „Havarijný stav 

rozvodov tepla a teplej úžitkovej vody ZŠ Juraja Fándlyho v Seredi“ do správy 

Základnej školy Juraja Fándlyho v Seredi s účinnosťou od 01.12.2023 na dobu neurčitú. 

Obstarávacia cena predstavuje 7 803,60 €, odpisy k 30.11.2023 činia 363,00 €, zostatková 

hodnota 7 440,60 €. 

B. uložilo  

do 30.11.2023 uzatvoriť Protokol o zverení majetku do správy Základnej školy Juraja 

Fándlyho v Seredi v zmysle platnej legislatívy.  

Hlasovanie: prítomných 16, za 16, proti 0, zdržalo sa 0 

 

3. MŠ Komenského – tablety 

Mgr. Kováčová – uviedla predložený návrh. Mesto dostalo od Štatistického úradu SR za 

prácu v oblasti ščítania obyvateľov 11 kusov tabletov. V zmysle Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom predložilo návrh na zverenie tohto majetku do správy MŠ ulica 

Komenského a MŠ Ul. D. Štúra. Odporúča 5 kusov pre MŠ Komensého a 6 ks pre MŠ D. 

Štúra. 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo  

A. schválilo 

zverenie majetku mesta Sereď do správy Materskej školy na Komenského ul. č. 1 137/37 

v Seredi s účinnosťou od 01.12.2023 na dobu neurčitú v obstarávacej cene 1 524,00 €. 
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B. uložilo  

do 30.11.2023 uzatvoriť Protokol o zverení majetku do správy Materskej školy na 

Komenského ul. v Seredi v zmysle platnej legislatívy.  

Hlasovanie: prítomných 16, za 16, proti 0, zdržalo sa 0 

 

4. MŠ D. Štúra - tablety 

Mestské zastupiteľstvo prerokovalo  

A. schválilo 

 zverenie majetku mesta Sereď do správy Materskej školy na Ul. D. Štúra č. 2 116/36 

v Seredi s účinnosťou od 01.12.2023 na dobu neurčitú v obstarávacej cene 1 828,80  

€. 

 

B. uložilo 

do 30.11.2023 uzatvoriť Protokol o zverení majetku do správy Materskej školy na Ul. D. 

Štúra č. 2 116/36 v Seredi v zmysle platnej legislatívy.  

Hlasovanie: prítomných 17, za 17, proti 0, zdržalo sa 0 

 

20/B. Schválenie uzatvorenia zmluvy nad 100.000,- € vo verejnom obstarávaní v rámci 

projektu „Rekonštrukcia strešnej krytiny na objekte bývalej ZŠ Petrovská na ul. 

Školská v Seredi“ 

Ing. Šišo - uviedol predložený materiál. Mesto je vlastníkom budovy na Školskej ulici –je to 

bývalá ZŠ Petrovská. Krytina na budove je v zlom technickom stave. Počas veterných období 

prichádza k ohrozovaniu chodcov. Krytina vykazuje celoplošné poškodenie, prichádza 

k zatekaniu a znehodnocovaniu majetku. Bola vypracovaná cenová kalkulácia koľko by 

rekonštrukcia krytiny stála. V zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta bol 

pripravený návrh uznesenia, aby MsZ schválilo pre primátora mesta súhlas, aby mohol 

podpísať zmluvu s úspešným uchádzačom verejného obstarávania, nakoľko hodnota prác je 

vyššia ako 100 tis. €.  

Ing. Kurbel - stav krytiny je zlý. Pri nepriaznivom počasí padá a ohrozuje občanov. Jedná sa 

o majetok, ktorý má vo výpožičke TTSK. Na prízemí tohto objektu prebieha vyučovanie a sú 

tam triedy Gymnázia. Tento objekt bol navrhnutý spolu s pozemkami na zámenu majetku s 

TTSK. So zástupcami TTSK sa uskutočnilo rokovanie, na ktorom bola odsúhlasená 

rekonštrukcia krytiny. Viackrát sa odložila zámena majetku medzi mestom a TTSK. Mesto 

má záujem zabezpečiť opravu krytiny, boli spracované dve  cenové ponuky na opravu.  Jedna 

na škridľu, jedna na plechovú strechu.  

Po rokovaní s investičným oddelením TTSK - bol tento materiál predložený na MsZ. 

Rekonštrukciu zrealizuje mesto Sereď a cena bude premietnutá do hodnoty majetku, ktorý 

plánuje mesto zamieňať.  
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Ing. Himpán – komisia pre rozvoj mesta a ŽP prerokovala predložený návrh a odporúča 

schváliť súhlas  pre primátora mesta na uzatvorenie  zmluvy s víťazom verejného obstarávana  

na rekonštrukciu krytiny na budove na Školskej ulici.  

Mgr. Karmažín – finančná a majetková komisia prerokovala predložený návrh a neodporúča 

schváliť predložený návrh  na uzatvorenie zmluvy s víťazom verejného obstarávania nad 100 

tis. € na rekonštrukciu strešnej krytiny na budove bývalej ZŠ na Školskej ulici. Komisia 

odporučila, aby sa z predmetu zámeny majetku vyňala ulica Mládežnícka. Vznikli by náklady 

spojené s údržbou majetku.  

  

Mgr. Jankulár - to sú nové informácie. Kedy prebehne rekonštrukcia krytiny?  

  

Ing. Šišo – potrebné je pripraviť podklady na verejné obstarávanie, samotné verejné 

obstarávanie a realizácia. Po úspešnom verejnom obstarávaní a podľa počasia by začala 

realizácia rekonštrukcie krytiny. Bola urobená cenová kalkulácia,  cenová ponuka na 

plechovú krytinu  bola cca 150 tis.€ a škridlovú cca 175 tis. €.  

 

Ing. Kurbel – po rokovaní MsZ a pracovnom rokovaní so zástupcami TTSK bolo toto 

navrhnuté. TTSK má záujem, aby sa zabezpečila rekonšrukcia krytiny. Je potrebné 

vypracovať nové geometrické plány a znalecké posudky. Z hľadiska zabezpečenia 

bezpečnosti je potrebné opraviť krytinu na tejto budove.  

Náklady na rekonštrukciu krytiny na budove by boli započítané do hodnoty pri zámene 

majetku.  

Je potrebné spracovať znalecký posudok budovy ako je teraz a následne započítať náklady na 

rekonštrukciu krytiny.  

  

JUDr. Takáč – rekonštrukciou krytiny príde k zvýšeniu hodnoty majetku, ktorý má byť 

predmetom zámeny majetku s TTSK.  

Ak hodnota majetku mesta bude vyššia ako hodnota majetku TTSK, či finančný rozdiel bude 

vyplatený, či príde ku kompenzácii? 

  

Ing. Kurbel - podľa jeho názoru zamieňaná hodnota majetku musí  byť 1:1. Ak by bol 

finančný rozdiel v hodnote majetku, bude potrebný doplatok.  

TTSK nie je z hľadiska finančného v takej kondícii ako v minulosti. Pri zámene majetku je 

potrebné nájsť takú výšku majetku, ktorá bude od TTSK požadovaná v obdobnej hodnote.  

 

JUDr. Takáč - rekonštrukcia krytiny umožní mestu získať viac m2 pozemkov pri športovej 

hale? 

 

Ing. Kurbel - na základe znaleckých posudkov bude vyčíslená hodnota majetku.  
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JUDr. Irsák 

- Mal otázku prečo v dôvodovej správe neboli uvedené tieto skutočnosti týkajúce sa majetku 

na Školskej ulici? 

 

- Ak mesto zrealizuje rekonštrukciu krytiny, či je istota, že znalecký posudok bude vyšší 

o preinvestovanú čiastku cca 175 tis.€? 

-  Ekvivalenty budúcej zámennej zmluvy môžu byť iné .  

-  Podľa jeho názoru je potrebné udržať majetok v tom stave ako budova je a nový vlastník 

teda TTSK nech zabezpečí rekonštrukciu krytiny a opravy vo svojej réžii.  

Ing. Kurbel - navýšenie hodnoty majetku podľa znaleckého posudku by nebolo vo výške 

preinvestovanej.  

Mesto chce dať vypracovať znalecký posudok na aktuálny stav. Do hodnoty zamieňaného 

majetku bude započítaná preinvestovaná hodnota, koľko by rekonštrukcia stála. Vynaložené 

prostriedky by boli započítané do zámeny.  

  

JUDr. Irsák - treba dať pozor pri týchto majetkových veciach. Je potrebné mať znalecké 

posudky pri zámene majetku.  

 

Mgr. Jankulár  

 - Na základe skúseností z rokovaní so zástupcami TTSK nemá dôveru voči TTSK. Podľa 

jeho názoru po rekonštrukcii krytiny náklady nebudú refundované. Nie sú záruky a podpísané 

zmluvy s TTSK v danej veci. Neodporúča riešiť rekonšrukciu budovy. Krytina je dlhodobo 

v zlom stave. Tesne pre zámenou majetku, začať rekonšrukciu nepovažuje za správne.  

  

PaedDr. Kramárová  

_ TTSK plánoval umiestnenie tried do podkrovia. Tak nech zabezpečí rekonštrukciu.  

– Keď je krytina v havarijnom stave, potrebné je ohradiť nehnuteľnosť a upozorniť občanov. 

Je proti predloženému návrhu.  

 

JUDr. Klenovič - stotožňuje sa s názorom JUDr. Irsáka. Podľa jeho názoru investícia 

v uvedenej výške by bola pre mesto nenávratná. Pri zámene majetku by sa mal majetok 

zamieňať v rovnakej hodnote.  

Odporučil zrealizovať zámenu majetku, pozemky odkúpiť do vlatníctva mesta.  

  

Ing. Kurbel - objekt je v zlom stave. Potrebná je rekonštrukcia celej strechy. Nájomca budovy 

bude upozornený na technický stav, ohrozuje zdravie občanov. Pri väčšom vetre kusy krytiny 

padajú, sú ohrozené okolité budovy. Tento stav budovy je dlhodobo nepriaznivý.  

 Mestské zastupiteľstvo prerokovalo  

A.zobralo na vedomie  

informáciu o príprave a realizovaní verejného obstarávania na projekt s názvom: 

Rekonštrukcia strešnej krytiny na objekte bývalej ZŠ Petrovská na ul. Školská v Seredi. 
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B.schválilo  

uzatvorenie zmluvy s úspešným uchádzačom v predmetnom verejnom obstarávaní 

uvedeného v bode 1. 

Hlasovanie: prítomných 17, za 5, proti 7, zdržali sa 5 

Uznesenie nebolo prijaté  

 

 

21. Žiadosť hlavného kontrolóra mesta Sereď udelenie súhlasu s vykonávaním inej 

zárobkovej činnosti.  

JUDr. Klenovič - uviedol materiál. Dňa 9.11. 2023 bol zvolený za hlavného kontrolóra mesta. 

Dňa 15.11. 2023 uzavrel s mestom pracovnú zmluvu. Pred uskutočnením voľby za hlavného 

kontrolóra v rámci prihlášky aj osobnej prezentácie informoval MsZ o svojej činnosti.  

Pracoval ako právnik v advokátskej kancelárii, podniká v oblasti mediácie, je členom 

štaturárneho orgánu obchodnej spoločnosti a je jedným zo spoločníkov spoločnosti. Pre 

krátkosť času nebolo možné všetky veci vyriešiť. Podľa zákona o obecnom zriadení hlavný 

kontrolór bez súhlasu mestského zastupiteľstva nesmie podnikať alebo vykonávať inú 

zárobkovú činnosť. Predložil žiadosť na udeleniu súhlasu s vykonávaním inej zárobkovej 

činnosti.  

Vo vzťahu k obchodnej spoločnosti uskutočnil kroky k odvolaniu z funkcie konateľa.V 

súvislosti s vykonávaním mediácie – zrealizuje potrebné kroky na ukončenie činnosti.  

V pracovnom pomere v Advokátskej kancelárii potrebuje doriešiť určité veci. Rozrobené veci 

nie je možné ukončiť v priebehu krátkej doby.  

Preto žiada MsZ o súhlas na vykonávanie inej zárobkovej činnosti. MsZ tento súhlas môže 

dať, nie je to v rozpore s činnosťou hlavného kontrolóra. Pripravil dva návrhy na uznesenie.  

Ing. Kurbel -poďakoval za predloženie materiáku a jeho zdôvodnenie. Prerokovali s hlavným 

kontrolórom tieto skutočnosti. Z hľadiska časového bol malý priestor medzi zvolením do 

funkcie a uzatvorením pracovnej zmluvy. Chápe aj to, že sa chce voči zamestnávateľovi 

zachovať korektne, je to prirodzené.   

PaedDr. Kramárová - mala otázku, či plánuje ukončiť činnosť v určitom časovom horizonte 

alebo plánuje aj v budúcnosti sa venovať aj inej zárobkovej činnosti.  

JUDr. Klenovič - tak ako sa vyjadril plánuje ukončiť činnosť, ktorú vykonával, potrebuje 

ukončiť niektoré rozrobené veci.  Urobil kroky, aby ukončil činnosť v obchodnej spoločnosti  

aj ako mediátor. Zamestnanecký pomer , ktorý má tu sú niektoré veci rozbehnuté, chcel by to 

dotiahnuť. Na toto potrebuje určité obdobie.  

Táto činnosť nebude mať vplyv na vykonávanie práce hlavného kontrolóra.  

   

JUDr. Irsák – pri schvaľovaní JUDr. Klenoviča do funkcie hlavného kontrolóra bol 

schvaľovaný aj rozsah prác. 

Preto odporúča, aby táto jeho činnosť bola limitovaná, dokedy bude vykonávať aj inú 

zárobkovú činnosť.  
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Mestské zastupiteľstvo prerokovalo a súhlasilo 

v súlade s § 18 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov s vykonávaním inej zárobkovej činnosti hlavného kontrolóra mesta Sereď 

JUDr. Miloša Klenoviča, na obdobie do 31.03.2024. 

Hlasovanie: prítomných 17, za 17, proti 0, zdržalo a 0 

 

 

Po prerokovaní všetkých bodov programu , primátor mesta Ing. Kurbel rokovanie mestského 

zastupiteľstva ukončil.  

  

V Seredi, dňa 28.11. 2023 

 

Zapísala: Jarmila Kolláriková 

 

 

PhDr. Silvia  Adamčíková      Ing. Ondrej Kurbel  

 poverená  prednostka MsÚ        primátor mesta  

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

Ing. Martina Hilkovičová    ................. 

Oľga Buchová                      ................. 

 

    


